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mm THIS WILL BE A TAPED STATEHENT REFERENCE CASE NUHBER 
82 08 2h 7001. STATEHENT IS TAKEN ON AUGUST 2̂ 1, 1982 
AT U 1 5 HOURS. GIVEN TO DETECTIVE CRAIG, IN THE PRES-
CENCE OF FIRE t fiVEST I GATOR JEFF COREY. STATEHENT IS 
TAKEN FROM EDWARD COLE AT THE TUCSON POLICE DEPARTMENT. 

EDWARD, would you s t a t e your f u l l name, p lease? 
Hy f u l l name is ED...EDWARD EVERETT COLE. 

And your address and phone number? 
I 845 No rth D ra goon, te1ephone number 1s 628-1032. 

And how o l d are you^ ED? 
A S . 

How long have you been In T u c s o n , ED? 
We p u l l e d In Tucson the a f te rnoon of A p r i l 2nd. 

Of t h i s year? 
ThIs - y e a r . 

How much e d u c a t i o n do you have, ED? 
H I gh school , 

Did you graduate high school? 
ST , LOUIS HIGH SCHOOL 

OK, and you r e a d , w r i t e and understand the E n g l i s h language? 
Wlthout a doubt . 

OK, we've been t a l k i n g about an i n c i d e n t Invo lv ing a lady by 
the name of ANN FRIES, F R I E S , and you Indicated to me that 
sha has approached you with a c e r t a i n p r o p o s i t i o n . Could you 
e x p l a i n In your own words what happened? 
She had c a l l e d me over to her house , I had met her the f i r s t 
time about the,, 2Hr j of Ju ly at Stone qpd Speedway, the bank, 
to put money In the bank. And she c a l l e d me up, we "TaTtCB'd 
and e v e r y t h i n g about doIng b u i l d i n g and s t u f f and she needed 
some plans d rawn up to take ca re of some p rope r ty and t h i n g s , 
and she c a l l e d me up* and wanted me to t a l k to her about It. 
And she had a l o t of o t h e r . t h i n g s In mind, she to ld me that 
she had t a l k e d to numerous o ther f e l lows and every th ing about 
t r y i n g to get e i t h e r her p lace burned o r blown up. And ! 
found out that i t s a l ready a h a l f burned t r a i l e r loca ted 
at 1602 West P r i n c e In the back of the l o t . And she didnt 
care how It was blown up or burned down or what. She wanted 
! t comp 1 e te I y dento l l s h e d . And that she h a d . . . d r o v e with 
me around town and show me where the p lace was, you know, to 
West P r i n c e . A l s o out to an Insurance p lace by the name o f 
DROZ Insurance at 8601 P i n e . . P i n e P l a c e . 

t s that near La Canada? 
T h a t ' s r i g h t o f f of La Canada and Ina Road. 
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You drove her out there? 
Mo, she drove me out t h e r e . 

OK, what happened? 
i drove out ther tn my c a r . 

At her request? 
(Inaud) 

She had t r o u b l e with h e r s . 

Uas t h i s before or a f t e r she showed you where the t r a l i e r was 
loca ted? 
Sho took me out and showed me where the t r a i l e r was at f i r s t . 

Do you remember the date? 
Approx imate ly two weeks ago . 

And when you drove out t h e r e , what d id you do when you drove 
out there to where the t r a i l e r was? 
Where the t r a i l e r was? She j u s t d r o v e . . d r o v e i n , drove in 
and drove r i g h t back o u t , she d i d n ' t wanna be seen out t h e r e . 

OK, d id she po in t the t r a i l e r out? 

That somebody was going to r e c o g n i z e her r i g h t q u i c k . 

Did she po in t It out to you? 
Uh, she drove back , to the back of the t r a i l e r house Tucson 
Mobi le Homes and e v e r y t h i n g ' s back t h e r e . And went 
back to the gate back o f , back of the l o t , where you could 
see the t r a i l e r tn . the back of I t , t e l l how bad i t was burnt 
and 1 saw the back of I t . 

You saw It had a l ready been burned a l i t t l e , b i t ? 
Yeah , 

And then how much l a t e r , how much a f t e r that did you go out 
Co the Insurance company? 
I went out to the Insuranee company I t h i n k , two days a f t e r 
t h a t , the fo t lowing*day cause she found out the Insurance 
company had lapsed or they dropped her or something l i k e that . 
She was mad about that and s h e ' s gonna get hold of some other 
Insurance company ( I n a u d i b l e ) . 

Did you go into the Insurance company o f f i c e with her? 
Ho, I s tayed o u t s i d e wh i le she was tn the Insurance o f f i c e . 

And what d id she say she dtd o r what kind of Insurance d id 
she g ive when she went ins ide? 
She s a i d that she had Insurance that cost her $iQ a thousand. 
It cost her 7, f o r $70 for seven thousand d o l l a r s worth of 
Insurance . 
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Okay, And do you know whether or not she got thts Insurance 
pot Icy? 
Uh, at the time and e v e r y t h i n g she s a i d that It was a l ready set u 
and she gave a check f o r the S70 to take care o f , and I asked 
f o r . • . » p I a y e d a long wi th her to see If she was gonna do t h i s 
t h i n g . I s a i d you b e t t e r wai t and t r i e d to s t a l l so that I 
d i d n ' t have to do i t and e v e r y t h i n g . To s t a l l to wait u n t i l 
she got the Insurance papers so the p o l i c y and everythIng was 
In e f f e c t . And she c a l l e d me t h i s morning and to ld me that she 
had the p o l i c y and insurance papers and It was In f o r c e . 

OK, now can we go back and t e l l us why she wants to get th is 
Insuranee money? 
W e l l , sha got a p i e c e of p roper ty loca ted on Shawnee S t r e e t , 
and she got somebody in there w i t h a real o l d beat up l i t t i e 
t r a i l e r about 20, 2h feet l o n g , and mostly a l i t t l e d^nky, a 
l l t t l e - b t t t y shor t t r a i l e r lha t these people are rent ing out to 
somebody, some f r i e n d s or something t h e r e . . . h e ' s charging so 
much r e n t . And she s a i d In two months (Inaud) a couple weeks 
ago (Insud) that her lease Is gonna (inaud) and s h e ' s gonna 
(Inaud) put t h i s (inaud) that s h e ' s got loca ted at 50, 5722 
T r i s h a Lane , (Inaud) that p i e c e of proper ty (Inaud) c l o s e r to 
town and s h e ' s gonna buy t h i s house from the government at ASARCO 

ASARCO? 
ASARCO; howeve r, you pronounce t h a t . And for $6,000 a three 
bedroom house I t ' s gonna cost her $3000 to move down here but 
pay the movers monthly so much a month. But she don ' t have to 
have a , the f u l l $3000 on t h a t , she needs $6000 to move that 
house down h e r e . And the foundat ion and every th ing In t h e r e , 
she had me over there to draw up the foundat ion and every th ing 
and a l l thet s t u f f and e v e r y t h i n g before she even mention anyth in 
about about wanting somebody to burn or blow up t h i s t r a i l e r . 
And t h a t ' s what ( w e n t up there and s t a r t e d With f i r s t . She 
d i d n ' t know I was a s e c u r i t y o f f i c e r or anyth ing e l s e . 

Yeah. 
And t h a t ' s what I want up ( Inaud) . 

Uhmm, OK. She she wanted, she wants the Insurance money to 
he lp move the house from ASARCO down to on T r i s h a Lane? 
Yeah. . 

And do you know whether s h e ' s contac ted anybody at ASARCO 
about the moving o f t h i s house, or about her buying the house? 
She s a i d something t h i s morning about she had another , I think 
another week that she had to make the p l a n s , 1 think with them. 
She 's gotta get the money down on I t , 

OK, you showed me a card from ASARCO with the name of BRUCE K. 
HALONE on I t . How d id you get that card? 
I had to d r i v e her out there because she had car troubIe and she 
asked If i would use my car to d r i v e r her out t h e r e , and t d i d n ' t 
have nothing e l s e to do so I, I drove her out there { 1 naud) . 
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OK, and d id he, d id HR. HALONE g ive you t h i s card? 
He 's the one that gave me that c a r d , y e a h . 

And h e ' s the one that she ta lked to about buying th is house? 
R i g h t . And she t a l k e d , she the one that had a l l t h e . . s h e ' s 
doing e v e r y t h i n g and I t o l d her I says w e l l , unless we get 
something worked out i says d o n ' t f i g u r e on nie, you know on 
t h i s deal and e v e r y t h i n g ( Inaud) . 

A l r i g h t . And what d id she o f f e r you fo r S|P(fnn I ng the the t r a i l e r 
down? 
W e l l , she s t a r t e d o f f on d i f f e r e n t th ings but then she (inaud) 
go t ta have her own way and about e v e r y t h i n g , s h e ' s o f f e r e d sex 
and a bunch of o ther t h i n g s . Sut thon she sa id w e l l , i'm not 
(Inaud) wai t u n t i l we get t h i s s e t t l e d and I t ' s o f f my mind and 
e v e r y t h i n g and then I ' l l be In a good mood and w e ' l l both enjoy 
It s l o t more and e v e r y t h i n g . 

Old she mention anyth ing about goIng anywhere? 
Uh, she has mentioned that as soon as she gets the Insurance 
money that she wants to spend a week up In Las Vegas and s h e ' l l 
pay for the w h i l e t r i p . 

I nc lud ing go Ing to bed and e v e r y t h i n g . 

Do you have any Idea when she wants t h i s done? 
As soon as p o s s i b l e . 

And the o r i g i n a l Idea of burn ing the t r a i l e r , was that your Ideal 
tJo, N D way at a l l . And the reason I'm here Is to stop a n y t h i n g , 
( inaud) It ever happening . 

Oo you know. . . 
And to get r i d of her permanently out of my l i f e cause s h e ' s 
hounding me something t e r r i b l e . 

She 's g i v i n g you some problems? 
A l l k inds of prob lems, she won't leave me a l o n e . 

Do you know i f s h e ' s asked anybody e l s e to do the same thIng? 
She had mentioned a number of p e o p l e . 

And do yo u know persona11y any o f these people that s h e ' s as ked, 
by name? 
No t by name, no , 

J E F F , do you have anything? 
Yeah, how d id you f i r s t meet her again? She was working? 
Hy w i fe had moved out and she had moved out s i x 11 mes befo re , 
and threatened to f i l e fo r d i v o r c e and s h e . . h a d money In the 
sav ing accounts there at Stone and Speedway at In te rs ta te Bank. 
And i went there to put some money In the bank and then t got to 
t h i n k i n g w e l l , i f she l e f t some money In the bank, then I be t te r 
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( C O N T ) check and see (f she l e f t some money and she 'd l e f t 
$8 .40 . So then I asked ( Inaud) , I s a i d what w i l l happen If 
(Inaud) s i g n the paper and e v e r y t h i n g , take out the (inaud) 
money, say 50 o r $100 and (Inaud) check, cou ld she do t h a t . 
They s a i d y e s . I s a i d w e l l , I 'm, I'm gonna p lay safe t h e n s o 
she d o n ' t gat to me for a l o t of money. I f she decided to do 
I t , c l o s e the whole th ing o u t , p i c k up $ 8 . 4 o . And t h a t ' s why 
i was In t h e r e , ( inaud) the church on Speedway. And i ta lked 
to him and (Inaud) and I turned around and I looked 

( inaud) her name at that time but she t o l d me her name was 
(Inaud). Tha t she had put down q u i t e a few t h i n g s , she had a , 
handful p i e c e s of paper that she had w r i t t e n down that she was 
t ry Ing to f i n d a boa rde r to rent a bed room In a th ree bed room 
mobi le home, $300 a month, a l l u t i l i t i e s , l a u n d r y , meals cooked 
and e v e r y t h i n g , he d o e s n ' t have to (Inaud) And i had totd her 
ths t I was, done c o n s t r u c t i o n work (Inaud) and she had some 
plans that ( inaud) she asked me If i would come over (Inaud) and 
e v e r y t h i n g and t a l k about It and (Inaud) and e v e r y t h i n g . She 
(Inaud) the (Insud) and It w a s n ' t , had ( inaud) that f i r s t 

( Inaud) . 

So she was a customer In the bank then? When you ran into her? 
1 d o n ' t th ink that s h e ' s a regu la r customer at that bank. She 
had Jus t gone In there ( Inaud) , 

T h a t ' s on North T r Ic Ia? \ 
Yeah, 5722 North T r i c l a . 

O K 

So have you had any o ther c o n t a c t with ber other than the time 
you met her at the bank and the time you went out to draw up 
her l o t and 
. . . W e l l , tho f i r s t , the f i r s t time when I went out there when 
she had wrote , drawn up some plans and every th ing and then there 
another time she c a l l e d up and she wanted to show her property 
over there on Shawnee and she had to get Information on gas and 
water and l i g h t s and, e v e r y t h i n g to hook up t h i s t r a i l e r and 
e v e r y t h i n g over there and ( inaud) So I went over there 
with her and e v e r t h i n g and'went to her p lace on Shawnee and 
showed me tbe p lace on Shawnee. But the day that we went 
( Inaud)see the homes out t h e r e , 35 mi les out there at the 
S i l v e r b e l l Coppermine, we had went, she had went back over to 
Shawnee P lace (Inaud) and a l s o over there to Romero and 
P r i n c e where the t r a i l e r ' s loca ted at and showed me where 
the t r a i l e r - w a s a t . And a l s o she got the (Inaud) 

OK, have you ever dated her , have you ever gone out with her? 
Uh, I c a l l e d her up and 1 says I'm a l l a lone and e v e r y t h i n g , 
t s a i d I need somebody to t a l k to snd uh would you meet me 
someplace and have a d r i n k . And she s a i d the Black Angus over 
there at R iver and O r a c l e . And 1 s a i d wel l I don ' t know where 
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I t ' s at but ! can f i n d I t , so I t o l d her that I'd meet her 
over there and she was sbout a h a l f hour l a t e , she was supposed 
to have been there about 6:30, she showed up l i k e 7:00, 
And so we sat there and 1 th ink we had two d r i n k s , and we had 
a few dr inks and we ta lked to the g i r l s that had spoke to us 
f i r s t but then she had bumped I n ' t o , she had s t ruck up an 
aqualntance and e v e r y t h i n g wi th s i x other guys j u s t . She w i l l 
say a n y t h i n g , the guy, the guy had a s h i r t o n , had a s t r i p e 
about that wide around t h e r e , and she s a i d something to him, 
I don ' t know If t h a t ' s what i t was but something about h is 
s h i r t . But she comes up to me and she s a i d . 

Is she pre t ty wel l known In t h e r e , d id i t appear thst she 
was known by these peopIe? 
I would say s o , I d i d n ' t know nobody at a l l , but she , she 
knew, a l l the , a l l the w a i t r e s s e s down there too , s h e ' d been 
there q u i t e o f t e n . 

OK, Has e v e r y t h i n g that y o u ' v e t o l d u s , ED, been t h e ' t r u t h 
to the best of your knowlIdge wi thout any promise or reward 
or threa t or duress as f a r , as fa r as you know? 
Ho promise at a l l , even the promise that s h e ' s given and 
e v e r y t h i n g , 1 don ' t f i g u r e she was gonna fo l low through with 
any of t h a t . 

Do.you think she intends to have the t r a i l e r burned? 
By somebody, and whenever she can get somebody to do i t . 

You b e l l eve t h a t ' s her Intent? 
81ght . 

OK. STATEHENT WILL BE COHCLUDED AT 1433. 

iHTE/viEUED 8Y . 

ok a 
DET. CRAIG \ 1653 

WITNESSED BY 

JEFF COREY. TFO 

TRANSCftIBED SY 

BERTA VALENZUELA CID 6762 

ADE VOGEL CIO J 3905 
25 August ]982/1000 HOURS 
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'I'PD 8208247001 
JP SIX IC 06043 

IN THE SC'~ ..C.:RIOR COURT OF THE STATE O:t ARIZONA 

51-GJ-119 
IN AND FOR THE COUNTY OF PIMA 

The 14th day of . SEPTEMBER 

s~.Pf\TE: OF ARIZONA, ) 
Plaintiff, ) 

vs. ) 
) 

ANNETTE FARIDA FRIES ) 
) 
) 
) 

Defendant(s) ~ 
CAUSE 

The grand jurors of the County of Pima, in 
of Arizona, and by its authority accuse 

ANNETTE FARIDA FRIES 

and charge that in Pima County: 

COUNT ONE CONSPIRACY TO COMMIT A CLASS TWO FELONY 

1982 SEP I 4 AM lOt 5 I 

On or about the 1st through the 31st day of August, 1982, ANNETTE 
FARIDA FRIES conspired with Edward Cole to commit Arson of an Occupied 
Structure and Fraudulent Scheme or Artifice, in violation of A.R.S. 
§§ 13-1003, 13-1704, 13-2310, 13-701, 13-702, 13-801 and 13-803. 

COUNT nm ( ATTEMPTED ARSON OF AN OCCUPIED STRUCTURE, A CLASS 
THREE FELONY ) 

On or about the lst through the 31st day of August, 1982, ANNETTE 
-----FARIDA FRIES attempted to commit arson by attempting to damage an 

occupied structure, to wit: a 12' x 60' V~hon moble home, model 
number D000686, serial number 12538655002 /'by knowingly causing 

I 
i 

a fire or explosion, in violation of A.R.S. §§ 13-1001, 13-1704, 
13-701, 13-702, 13-801 and 13-803. 

COUNT THREE ( ATTEMPTED FRAUDULENT SCHEME OR ARTIFICE, A CLASS 
THREE FELONY ) 

On or about the 1st through the 31st day of August, 1982, ANNETTE 
FARIDA FRIES attempted to commit a crime, to wit: Fraudulent Scheme 
and Artifice, by attempting to obtain a benefit, pursuant to a 
scheme or artifice to defraud, from AMERICAN BANKERS INSURANCE, 
by means of false or fraudulent pretenses, representations, promises 
or material omissions, in violation of A.R.S. §§ 13-1001, 13-2310, 
13-701, 13-702, 13-801 and 13-803. 

STEPHEN D. NEELY 
PIMA COUNTY ATTORNEY 

A True Bill 

Jury 
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13 

LAW OFFICES 

PIMA COUNTY PUBLIC DEFENDER 
45 WEST PENNINGTON STREET, THIRD FLOOR 

TUCSON, ARIZONA 85701 
TELEPHONE: [602) 791-3300 

DAN H. COOPER #10848 
ATTORNEY FOR DEFENDANT 
DHC/dll 1-7-83 

IN THE SUPERIOR COURT OF THE STATE OF ARIZONA 

IN AND FOR THE COUNTY OF PIMA 

THE STATE OF ARIZONA, 

Plaintiff, 

vs. 

ANNETTE FRIES, 

Defendant. 

) 
) 
) 
) 
) 
) 
) 
) 
) 
) _____________________________ ) 

NO. CR-09084 

MOTION FOR MENTAL CONDITION 
EXAMINATION AND STAY OF 

PROCEEDINGS 

14 The defendant, by and thFough his/her attorney, and pursuant 

15 to Ariz.R.Crim.P. 11.1, hereby respectfully moves this court 

16 to have the defendant examined to determine if dle is able to 

17 understand the proceedings against h~ or to assist in h~ own 

18 defense, and to investigate h~mental condition at the time of 

19 the offense, pursuant to Rules 11.2; 11.3(e). 

20 1. The facts upon which thi·s mental examination is sought 

21 are the following? Defendant has come in contact with numerous 
· people in this case, all of whom are of the opinion defendant 

22 is mentally ill; counsel for defendant has had several 
conversations with defendant and is unable to communicate with 

23 defendant because her train of thought is such as to indicate 
her thinking is perhaps psychotic. 

24 

25 
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2. The defendant further moves pursuant to Rule 11.4(a) that 

any statement or summary of the defendant's statements 

concerning the offense charged shall be made available only 

to the defendant. 

Furthermore, pursuant to Ariz.R.Crim.P. 8.4(a) defendant 

moves all proceedings in the instant case be stayed pending 

disposition of the mental examination and hearing. 

For purposes of the mental examination and pursuant to 

Ariz.R.Crim.P. 11.3(c) the defendant submits the names of 

Doctor ____________________________ ~------------------------------------

------------------------------------------Tucson, Arizona. 

Doctor ________________________________________________________________ __ 

---------------------------------------------Tucson, Arizona. 

RESPECTFULLY SUBMITTED this 

19 ___§). 

-2-

7th day of January 

Law Offices 
PIMA COUNTY PUBLIC DEFENDER 

( ' 

By ~~ 
DAN H. COOPER 
Attorney for Defendant 
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Al1.IZONA · SUPERIOR COURT, PIMA COUNTY 

1.>'/1 

Judge-: CR-09084 THOMAS MEEHAN CASE NO. ------------
Court Reporter: none DATE October 4, 1983 

STATE OF ARIZONA 

vs. 

ANNETTE FARIDA FRIES 

EVENT SUMMARY 
Type: Result: 
Date: Time: Length: Div: Req: ··-
Type: Result: 
Date: Time: Lensth: Div: Reg: 
Type: Result: 
Date: Time: Lensth: Div: Req: 
Type: Result: ·-
Date: Time: Lensth: Div: Reg: ·-

M I N U T E E N T R Y 
-----------------------~~~~~~~~~~~~~---------------------

UNDER ADVISEMENT RULING: 

The Court having rev~ewed all medical reports filed, 

THE COURT FINDS defendant is not competent to stand trial 

or to assist counsel at the time of trial. --------------------
Based on the medical reports, 

----------------~~--~~---

THE COURT FINDS that with treatment that there is a 

reasonable probability that defendant will become competent to 

stand trial. 

IT IS ORDERED defendant be committed to the Kino Community 

Hospital for not more than ninety (90) days; Kino Community Hospital 

to advise the Court at such time that it determines defendant is 

competent to stand trial or that there is no reasonable probability 

that defendant will become competent. 

tmi\ M·o: 
Sharon CottW 

Deputy Clerk 

BOOK2432 PAGE 01 



MINUTE ENTRY 

Pege No. -------
October 4, 1983 CR-09084 Date ------------- Case No. --------

IT IS FURTHER ORDERED that defendant report to Kino 

Community Hospital on October ll, 1983, at 10:00 A. M. 

cc: County Attorney - John Dickinson 

Public Defender - Susan Kettlewell (l certified) 

Kino Community Hospital (Dr. David Stoker) - l certified 

Hon. Thomas Meehan 

Under Advisement Clerk 

Sharon Cottrell 
Deputy Clerk 

BOOK2432 PAGE 02 
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SAK:jes 
8"/15184 
F-82-2384 

IN T1IE SUPERIOR COURT OF THE STATE OF ARIZONA 

IN AND FOR THE COUNTY OF PIVlA 

THE STATE OF ARIZONA, 

Plaintiff, 

VS. 

ANNETTE FRIES , 

Defendant. 

) 
) 
) 
) 
) 
) 
) 
) 
) 
) ____________________________ ) 

NO. CR-09084 

HOTION TO DISMISS 
(Honorable G. Thomas 
Meehan, Division 16) 

COt--rES NOW the Defendant, ANNETTE FRIES, by and through her 

attorney undersigned, and moves this Court for a dismissal of 

the above-captioned matter. A Rule 11 had been filed in this 

matter and pursuant to that Rule 11, Judge Heehan ruled that 

~~~~ Ms. Fries was, in fact, incompetent and unable to stand trial. 

As a result of that finding, Judge Neehan also ordered that Ms. 

II Fries undergo treatment to determine whether or not, in fact, 

she could be competent. 

At this time, the defendant moves to have the case 

dismissed on the basis that she is not competent and cannot be 

restored to competency. 
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RESPECTFULLY SUBl·fiTTED this 16th day of August 19 84. 

Law Offices 
PIMA COUNTY PUBLIC DEFENDER 

B $, .. J ///' ~_, I I /i / 
y ! ,j ( .0-"£4 12?~--1 ..Ah 

SUSAN A. KETTLEWELL / ~ 
ATTORNEY FOR DEFENDANT 

I Copies of the foregoing . 
~ ~ maHed/ delivered this date to: 

II 
DEPUTY COUNTY ATTORNEY 
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FREDERIC J . DARDIS 
PIMA COUNTY PUBLIC DEFENDER 

THOMAS G. HIPPERT 
CHIEF DEPUTY 

LAW OFFICES 

PIMA COUNTY PUBLIC DEFENDER 

THIRD FLOOR 
45 WEST PENNINGTON 

TUCSON. ARIZONA 8570 I 
TELEPHONE 16021 791 -3300 

October 9, 1984 

Honorable G. Thomas Meehan 
Pima County Superior Court 
Division 16 
111 W. Congress 
Tucson, AZ 85701 

Re: State v. Annette Fries 
No: CR-09084 

Dear Judge Meehan: 

!i7 .. 

3 i 0 __ 0=Q{~_LQ:{ 
JA!ViES N. QO~mEfT, Cl~:rk 

G~d'd_~uty 

OUR FILENO. 

F-82-2384 

Enclosed please find the report from Dr. Garland 
in connection with the above-captioned case. 

SAK:jes 
Enclosure 

Sincerely, 



Susan Kittelwell 
Public Defenders Office 
45 West Pennington, 3rd Flex>r 
Tucson, Arizona 85701 

IP....ar Ms • Ki ttelwell: 

KINO 
COMMUNITY 
HOSPITAL 

2800 E. AJ O WAY/TUCSON . AZ 8571 3 

PHONE 294-+471 

C:Ctober 1, 1984 

As you kno;.v, I evaluated Ms. Annette Fries in November of 1983. 
Ms. Fries cane to me on your referral regarding ability to un::lerstar1d and 
assist in her defense. Mr. Fries at the time of my evaluation, was best 
diagnosed as Schizoaffective Disorder, Hypcrnanic. 'JJlis is a severe and 
chronic mental disorder, and it is my opinion that Mr. Fries is rmlikely 
to regain her corrpetence. 

I would like to- reccrrrrend Ms. Fries to outpatient psychotherapy on an 
ongoing basis with the recorrrrendation that the patient be tried on Navane 
mich she tolerated fairly well back in November of 1983 as well as a trial 
of Lithium, mich the patient at least initially expressed great disinterest 
in. 

If further information is required regarding this patients ccrrpetence 
or likelyhood to regciln ccrrpetence, please contact me at Kino Ccrnrn.mi.ty 
Hospital at the above nurrt>er, ext. 3010. 

DJG/ sc 

cc: file 
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ARIZONA SPPERIOR COURT, PIMA COUNTY 
'-'~/ · 

Judge: Wmli;(}Ll (!).Le/;olh CASE NO. ...£.£ -0 9 0 'ltf 
Court Reporter: /lei,y;lu /l2ugat/ 
&ate ycu~ < ) 

!1 ( ) 

DATE tll.flr&746e1 / ) ,19Jtf 
; 

Qo:/uJ Oti!hiuutn 

tbrvnittt icvz~ 1:aiuv ( > 

( ) 

_________________________ ( ) 

EVENT SUMMARY 
Type: Result: 
Date: T1me: Lenqth: DlV: Reg: 
Type: Result: 
Date: Time: Length: Div: Req: 
Type: Result: 
Date: Time: Length: Div: Req: 
Type: Result: --Date: Time: Length: Div: Reg: 

M I N U T E E N T R Y 

Deputy C rk 
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AGDISC 000384
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PIMA COUNTY SHERIFF 'S DEPARTMENT 
P.O. BOX 910. T U C S O N . ARIZONA 85702 

Repon Number 

840917040 
Incident Localion 

POCITO AND ROOT LANE 
Class Oisl. Beat Page 

1 01 1 
"onnecl-Up Report Number Reporting Ollicer Badge 

R. CLARK 1 639 R 
Date Time Reviewed By 

Typed By 

RITA G. 
I.D. 

UZUETA 1607 
Dale Typed 

09/20/84 
Time Slorage Code 

Typa j 'fom { Qty. | Uisp. j Serial Number • Descnplion ot Property Valuo 

1400 hours, 19 September 1984 - Flowing Wells Community Service Bui ld ing 

Interview: 

Rodriguez 
course of his 
person around 
Friday, he was 
100 block of N 
him, standing 
in that type o 
his impression 
of Rodriguez, 

Abraham Rodriguez, 06/22/62 
Home: 1949 W. River View - 623-3087 
Work: S t . Mary's Hospital - 622-5833. Ext . 1038 

i s employed as a mail c lerk with St . Mary's Hosp i ta l . He stated that in the 
job. he frequently carr ies cash, and as a matter of hab i t , i s very aware of 
him. Rodriguez reported that at approximately 0930 hours. 14 September 1984. 
walking in the area of the F i rs t Interstate Bank of Arizona Off ice in the 

Stone Avenue. At that time, he saw a female, who appeared to be watching 
on the sidewalk next to a brown Datsun 280-Z. He stated that he is interested 
f car , and his attent ion was directed to the car . and the fact that i t was 
that the subject "did not f i t " with the car . When the subject became aware 

she got in the car and drove away. 

Subject was described as a white female, approximately 30 years, 5 ' 6 " , 140 l b s . , 
^ wearing a flowered blouse and blue jeans with tennis shoes. She had l i gh t brown, shoulder-

length ha i r , and a brown, woven sun hat with a brim. Rodriguez stated that subject 's 
overal l appearance was " d i r t y " . 

The vehic le is described as a dark meta l l ic brown ("Root Beer Brown") Datsun 280-Z, 
with Cal i fo rn ia l icense plates 198 (gold/blue p la tes , and a plate frame, possib ly 
from a dealership, which was let tered with the word "Montebel lo". The car also had a dark 
i n te r io r , t inted windows, and spoke-type wheels. The car i s reported to be very d i r t y with 
a scratch on the rear passenger s ide. 

Rodriguez further stated that he s^w the same car and person, at approximately 1100 hrs 
14 September 1934, in the area of Hov/ell Elementary School (401 N. I rv ing) . He advised that 
the car appeared to " c ru i s ing " near the school, with the person inside watching the 
chi ldren in the playground. 

c 
Otscloauit!, fdMt wov 01 /934 

P.C.S.O. 503 INCIDENT R E P O R T - D .D.S. NARRATIVE 5/1/82 
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PIMA COUNTY SHERIFPS DEPARTMENT 
P.O. BOX 910, TUCSON, ARIZONA 85702 

4 
Report Number" ' Incident Location 

• . , 1 

Class Dist. 

e 

Beat Page 

/ 0. 
Reporting Officer Badge Date Time Reviewed By 

include a property description of items stolen or destroyed witfi serial-
numbered property listed first, followed by a chronoiogical synopsis of 
what occurred. 

F—Found. Property Disposition: (only in cases of found & recovered properfy) 
PH—Photographed & returned to owner / RTO-Retu rned to owner, no 
Photographs / PE—Placed in Property and Evidence 

Type: j: .itea>. j Qty,: ^ ' s p ^ .[:•: iSsr iaJ Number^ Description orPropertyi. VBKje 

(V 
d0 

- : A 0 D / e E 5 ^ — - * 

OB/^/2.fB CoR-tOBTT 
P.O. £o)k J4^ _/ajo 5 r / ^ e s r W o . . ^ 

V^iL , /\i^a. esth^/l 
7 9 / ' 7 6 . ^ 3 

C//?C<̂^ k - : • 

(127/ B. 7iiK)$oe y^^i)e._^D 
7^9'^(p^^ -^-...-y 

0/h 00-/^00 /^o09.^ 

(^r3^^/^/2's. Co/^Ai^TT f^T f/s:^ 3O^^AJ^9S WO BBSS 7J7/2S , Co/^/verr 

NEi03p/^p^i\ uJM^\4 s//^ e/^co T//£ (}y)/n/^osf7^e (p^.^/) . u}o/^ 
^//e /^^i^/5e^ 77//)r ^T/-/^ phdhO/^^-pt^ u)/^s ^^mjC/A/^ /a/ \ 

Qj4fj-(^f\CT^i'STfCS fid fi iA)0(r)AM ^S^/^ 6Aco AT.-Sf7^£^^rb^ 

OKi 69'/^^-^ - - : : 

cn) o9yo?-'94 fir App^x>m^ei^'r' 0^0 _TO O9CO ^._/4ooe.s . 
0 t>R^^ ^/eocOAj . h/r/^oKi P^.So-'z f/^p^k-eb By- 777^ ̂ ^^GOAJS 

QPii /td /^o^T^ dF ^ 7 ^ / ^ . ^/^^ ^yPrT^b fl^e .... 
T/AjTEb u ) / / o O o a i s _/̂ /oo Hp\b (rco^ c ^ ^ ^ ^ D /^/i/cy cOyee^os.. 

77/5: Peso H^b CP6/cro0\J/A ./0(^/^r£s. 7 : ^ ^ _C/P^ C/jpS/9dSo 

|AS TUC Compos ira ^ 6^T 'TT/fi^ HBR, ///9//S u^RS mo/^E. 
ple^stl^ up ; ^ 3 /P Jusr oJoke^K^-^po^^^^^sMS nov 01.1984 
Fb^TflBIL id^/^i&ec/ rUs: LWf fiS S'O'i^^ /Ai iJeiG/^T^ • 

JARf P .C .S.D. 502A 5/1/82 



PIMA COUNTY SHERIFPS DEPARTMEN 

Report Number Incident Location Class Dist. Beat [Page 

S/. 0) c 2- of 
iType Li tem j' .Qty, 1 Dssp. Seriat Number: pe&efiption::of Prope rty: Value 

e/+A^e-S ap 8/2o6a/vi, ...777£: y^fiiciE .XBPT cuasr Bco^^ 

COP^ QoNTTACTEJ^ ^a3jO J^^U/SBjb ^ '• 

mf^s. QoQi^eTT Acso A€)U/^a6 TN/^T S^B 

M F. X. 

l2lcfDsures Mada .NOV 0 1 1984 1 

P.C.S.D. 5028 INCIDENT REPORT — NARRATIVE 5/1/82 
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PIMA COUNTY SHERIFFS DEPARTMENT 
P.O. BOX 910, TUCSON, ARIZONA 85702 

ftoport Numbar 

S/84-09-17-040 
Incident Location 

-.onne.-Up Report Number 

Typ®(J By 

R.L. Van Skiver 

Root Ln. & Pocito ( 4200 North ) 
RepDrting OKicer 

R.L. Van Skiver 
I.D. 

466 
Date Typed 

10-15-84 

Badge 

466 
Tim® 

1400 

Date 

10-15-84 

Class 

51.01 

StorsB® Cocto 

DiSI. 

C 
Tim® 

1400 

Beat 

19. 

Pag® 

_l 'o l 1 
Reviswetl By 

, ^TT^ f—-T- 'V-X* - " , 7 * i . . i . . ! . . . 1 . — " Z J j _.--__ [ ll*Jv, 1 

C 

On 9-18-84 at approx. 1415 hrs. this officer made contact with the U.S.Postal 
Service letter carrier at the comer of Root Ln. and Pocito PI.. Thc subject advised 
that he is the regular Mailman for this area and advised that he was delivering in 
the area on Monday 9-17-84. The subject identified himself to me as 

/(Lorenzo Monarrezj 
10XW. Prince Rd. Apt. AA 
Tucson, Arizona 
Phone: 293-7956 

Mr. Monarrez advised that he knows Vicki Hoskinson, that her house is on his mail 
route and that he knows her by sight as she used to come up to wait outside for the 
mail last summer. He advised that he was in the area of Root & Pocito at approxiratly 
1430 hrs. on the 17th.. He did not remember seeing Vicki. I ask if he had seen a' 
280 Z " in the area. He advised that he didn't remember seeing one. 

I ask Mr. Monarrez if he had-seen the composit drawing of the possible suspect 
He advised that he has. 1 ask if he has seen any female subjects in the area that"were 
either acting strangely( as there had been a report of a woman trying to kidnap-; a 
child at the appartments at Root & Romero ) or out of place, lie advised that yesterday 
when he stopped at the Circle K store at Wetmore and Romero he saw a woman that he felt 
was a little strange. He advised that this was at approx. 1400 hrs.. she was just, 
" Eating a Drum stick " icecream bar. Monarrez advised that she was a 

White/ Female mid 30 yrs., 5-2 , " Chunky " built 
with Blondish Brown hair 

The car she was in was described as a 

Bark Brown " Root Beer " Large ( Possibly a Plymouth ) 

Monarrez advised that he thought he has seen someone that looks like the woman in 
the composit drawing before. He said he wasn't sure but thinks he may have seen them 
in the Stockman's " Bar. 

c 
OSKbsuras Made JUL 51985 1 

P.C&.t>. $0® INCIDENT REPORT— D.D.S. NARRATIVE '8/vea 

15-FJA033577 
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AGDISC 004909



AGDISC 005015



AGDISC 005016
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PX 7-1196 
ERH/seb 

The f o l l o w i n g i n v e s t i g a t i o n was conducted by SA Edv/ard 
R, H a l l at Tucson, Arizona: 

Mr. Leon R i v e r a , 610 W. C a l l e Medina, 29^-1451, work 
telephone 622-6724, c a l l e d i n t o the S h e r i f f ' s H o t l i n e and advised 
he had seen a 2802, brown i n c o l o r , on Monday i n the area of 
Wetmore and Romero or Wemore and Oracle. He did not see the 
occupants of the car but he r e c a l l s the l i e e n s e as being 
C a l i f o r n i a 3EA-7^8. 

A run of the C a l i f o r n i a DMV records r e f l e c t s that the 
C a l i f o r n i a l i c e n s e 3EA-7^8 i s an i n v a l i d l i c e n s e number and that 
the 3 should be a l e t t e r not a number. A run of the l e t t e r s A 
through Z i n place of the 3 i n the l i c e n s e given was done without 
e f f e c t i n g the r e g i s t r a t i o n of a 280Z. 

Mr., Ri v e r a was contacted at which timo he advised that 
the l i c e n s e p l a t e which he c a l l e d i n t o the S h e r i f f s H o t l i n e was 
the l i c e n s e on the 2802 he observed, however, he did not w r i t e 
the l i c e n s e p l a t e down, he only r e c a l l e d i t from memory. He advised 
he did not n o t i c e the d r i v e r of the v e h i c l e and that he could 
provide no f u r t h e r i n f o r m a t i o n concerning the brown 2802 he 
observed ,on Monday. 

J U L 5 1985 1 

1 3 - F J A 0 2 8 0 9 0 
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I ^ I I V I M v v u i v i I Y o n c n i r r , o ucrt\n i IVIc_ii>41 
P.O. BOX 910, TUCSONi?/\?RIZONA 85702 

C 

Report Number 

840917040 
Connect-Up Raport Number 

Incident Location 

1920 W. Hadley/ Root Ln, & Pocito PI. 
Reporting Ollicer 

D. Aubry 
ypad By IO. 

[ Type f ttenyf Qt» j QtZyZ] 

c 

Dale Typed 

9 / 1 8 / 8 4 

Badge 

329C 
Time 

1000 
Serial Numbor 

Class 

26.04 
Date 

9/17/84 

Dial. 

C 
Beet 

20 
Tim* 

1635 
Storage Code 

Page 

1 et 
Reviewed By 

Description ot Properly Value 

At 1635 hrs.,/O^i^JkflahaTf #209C, was dispatched to a lost 
child call at 1920 W. Hadley. I also responded as a follow-up 
officer to assist in the search. I was the first unit to arri\ 
at the 1920 W. Hadley address. Lve 

I spoke with Mr. Carlson, the step-father of the missing 
child, and he stated that VICKIE HOSKINSON, age 8, white female, 
approximately 4 feet tall, weighing 50 lbs., with brown or auburn 
short-cut hair, wearing a red, white and blue dress, the predominate 
color being red, had been sent to the Circle K, Wetmore and 
Romero, to mail a letter, and had not returned. Mr. Carlson 
stated that Vickie had gone to the store on her bicycle at approx­
imately 1530 hrs., and at approximately 1550 hrs., the bike was 
found at Root Lane and Pocito Place by a lady living in that 
area. 

At this time, Dep. Kalahar, along with Dep. Walsh, #410C, 
arrived at the residence, -and Dep. Kalahar began to interview Mr. 
Carlson and DEBBIE CARLSON, mother of the child. Refer to Dep. 
Kalahar's case report. 

I asked Mr. Carlson for some current photographs of Vickie. 
Dep.oJalsh handed me two (2) photographs to use in the search. I 
then__left the home and responded to the front of Homer Davis 
Elementary School, 4250 N. Romero Road, and met with Det. Sgt. 
Witte, #411, Dep. Enfield, #328C, and Traffic Officer Creech, #424. 
wfteT giving the officers a quick run down of the events that had 
^•rafispired, Dep. Creech responded to the Circle K, Wetmore and 
.̂om&jro, Dep. Enfield began a sweep of the school ground" area, and 
Sgt.' Witte and I began checking the area of Root Lane and Pocito 
Place. Refer to said officers Supplements for further details. 

Using the intersection of Root Lane andPocito Place as my 
starting point, I began to do a sweep of the residental area, 
calling out Vickie's name over my outside speaker and telling her 
to come outside, if she was in someone's home playing. I drove a 
criss-cross pattern through the development, with negative results. 
I then returned to the intersection. 

At the intersection, I met with Sgt. Kilpatrick, #139C, 
and Sgt. Paul Pederson, #302. I advised Sgt. Kilpatrick that I was 
going to do a door-to-door search of the Park--El-Monte Apartments 
located at Root .Lane and Romero Road, street address, 4213 N. 
Romero. 

IBictosures Madib^dUibjA-fi'JfWfs KESTPic.ro TO 
_t«- , - , - „ . T . . r R . v ( . . « M. JUSTICE /••CEK'. i r . : . ANO 

Ht i/_-U nrs., 1 began going door-to-door;^ asking .-people <\IÎ S 

if they had seen anything or heard anything, Hith^negatlye^ei&i^^JJ^ 
Ofcfasores M_d. wni/ n . iac* * P 3 H . t ' V * . b ^ V ^ Y n s*.c NOV 0 11984 f \ 

P.C.S.D. 503 INCIDENT REPORT 
g^-.^^-TTr^^^^^ 

06-FJA017358 



PIMA COUNTY SHERIFF'S DEPARTMENT 
P.O. BOX 910, TUCSON, ARIZONA 85702 

C 

Report Number 

840917040 
"vonnect-Up Report Number 

Incident Location 

1920 W. Hadley/ Root Ln. & Pocito PI 
Reporting Ollicer 

D. Aubry 
Badge 

&29C 

Class 

26.04 
Date 

9 / 1 7 / 8 4 

Out. 

C 
Beat 

20 
Time 

1635 

Page 

2 ol 5 
Reviewed By 

Typed By 

T V ^ { > | h ^ } Qt^ {t>tsp, \ 

IO. Date Typed 

9 / 1 8 / 8 4 
Time 

Hooo 
Storage Code 

Serial Number £: Description ©I Property: 
" % > ' • • ' * \ * » * • 

c 

r.c.s.o. s o . 

The apartment complex consists of five (5) buildings, each two (2) 
stories high. Downstairs units are numbered 101 through 118, and 
upstairs are numbered 201 through 218. The present manager lives 
in apartment 106. At the time I did door-to-door, the manager was 
not home, but her daughter was, and she had no knowledge of the child. 
At the time I did the door-to-door, several residents were not at 
home, and approximately eight (8) apartments were vacant. I did 
a window check of the vacant apartments, with negative results. 

At 1810 hrs., I returned to the Command Post, which had 
been set up at Homer Davis School. I advised Sgts. Kilpatrick 
and Pederson of the results of the apartment search. I was then 
requested by Sgt. Pederson to check the homes from Root Lane to 
Wetmore on Romero, which are directly across the street from the 
school. The first three (3) homes yielded negative results, but 
at the fourth home, which is 4259 N. Romero, I met with the following 
people, all who live at the home: LOREN D. MILLS, NORMA ATKINSON, 
TERRY ATKINSON and CHRISTINE ATKINSON, all of whom are adults, along 
with approximately 6 to 8 children. The home phone number there is 
888-2776. Mr. Mills advised me that his nephew, JOHN ATKINSON, age 
4, had told his mother a story that I might be interested in hear­
ing, and I asked if I could speak to John. John's mother, Christine, 
brought John out front, and told him to tell me what he had been 
telling her. John said that he had seen a girl hit by a car on 
Root Lane just off of Romero. He identified the two (2) streets 
by pointing to Romero and saying the car turned off of that street 
on to that street, pointing to Root Lane, and heading that direction, 
pointing West. He said the ,car was a race car, brownish-orange in 
color, and that it had hit the girl when she came on to Root Lane. 
I asked John if he saw what happened to the little girl after 
she was struck by the car, and at this point, John became confused 
and excited, and said she was picked up by the helicopter, point 
to DPS Ranger 32, which was landing in the Homer Davis schoolyard. 
I then got John's attention again, and asked him if the girl ran 
out or walked out in front of the vehicle. He said she was on a 
bicycle, and the bicycle had been left there. I then asked him 
if he could tell me what she was wearing in the way of clothing. 
He pointed to a little girl who was standing nearby, who was wear­
ing a dark blue jumper dress type outfit, and he said, "Like that, 
except red and blue". I then attempted, again, to ask him if he 
saw what happened to the little girl after she had fallen down. 
He started to say that the woman driver had put her in her car, 
but then again became distracted and said no, she rode in the 
helicopter and then again pointed to DPS Ranger 32, which .was .now ..-.:<• rro v 

from the Homer Davis schoolyard. At this 'point John '.-.N-X-1 »V-
engrossed in the helicopter for either me-pr. his mother .""v̂ L 
to say anything more. I advised Mrs. Atkinson..tb̂ piesase-'cits is-

GRtosures Made NOV 0 1 1984 1 P'HU_ Î I rr"o BY PRIVACY * sec. 

taking 
became 
to get 

o f f 
t o o 
h im 

INCIDENT REPORT — D.D.S. NARRATlV/r'_.?_VJ: E ĵi •"^g/i/ea7 

06-FJA017359 



PIMA COUNTY SHERIFF'S DEPARTMENT 
P.O. BOX 910, TUCSON. ARIZONA 85702 

Report Number 

840917040 
Incident Location 

1920 W. Hadley/ Root Ln. & Pocito PI. 
Class 

26.04 
Out 

C 
Beat 

20 
Pace 

ot 

c Connect-Up Report Number Reporting Officer 

D. Aubry 
Badge 

329C 
Date 

9/17/84 
Time 

1635 
Reviewed By 

Typed By 

J^t>*imm\ ,.Qt>',::( Otat- [ Serial Number 

ID Date Typed 

9/18 /84 
Time 

1000 
Storage Code 

Description of Propartyy. Value 

C 

stay at home and either myself or a detective would be getting back 
with her. She stated that the family was going to stay either at 
home or across the street at the school, and help out any way they 
could, and that she would keep talking to John about what he saw. 

As I started back across to 
to Sgts. Pederson and Kilpatrick, t 
complex walked up to me, and one of 
STEVE NAVEZ from apartment 211, and 
apartment complex, he and his broth 
incident with his brother-in-law's 
laundromat area at the complex appr 
reference a woman trying to abduct 
Witte across the street, and he cam 
relayed the information to him. Re 

report the above information 
wo (2) men from the apartment 
them identified himself as 
that after I had left the 

er-in-law, had remembered an 
wife that had occurred at the 
oximately one (1) week ago, 
his nephew. I called Det. Sgt. 
e to my location, and Mr.Navez 
fer to Sgt. Witte's Supplement. 

I then continued across the street and advised both Sgts. 
Pederson and Kilpatrick of the information I had received from John 
Atkinson, and what information Det. Witte was obtaining from Mr. 
Navez. I was then requested by Sgt. Kilpatrick to take the 8 x 10 
photograph of Vickie down to I.D. and have several copies run off. 
Sgt. Pederson advised me that I.D. was standing by and, once the 
photographs were completed, to return them to the Command Post. I 
left the area at 1850 hrs. and arrived at I.D. 1910 hrs., and met 
with I.D. Tech Paul Freeman, and we began to run off 30 Polaroid 
copies of the picture. At 1935 hrs., I returned to the Command 
Post with 28 photographs and the original 8 x 10. The photographs 
were turned over to Sgt. Kilpatrick. 

t-

At 1955 hrs., Sgt. Kilpatrick instructed me to assist Det. 
Barkman, #175, in doing a second door-to-door interview and 
search of the apartment complex at 4213 N. Romero.. Det. Barkman 
advised me that he would do the interviewing and my purpose was 
to be high profile because of my uniform. Det. Barkman and I began 
the door-to-door of the complex, while K-9 Unit Dep. Clark, #569C, 
with the assistance of the manager's daughter, did a search of all 
vacant apartments in the complex. The interview and search of the 
complex was completed at approximately 2135 hrs. REfer to Det. 
Barkman's Supplement for details of interviews. We then returned 
to the Command Post, at which time Det. Barkman went over the 
results of the interviews in the presence of Sheriff Dupnick, Maj. 
Douglas, Sgts. Witte, Callen, and Pederson, and myself. 

At 2145 hrs., Maj. Douglas requested that I go with him and 
the school principal, JOHN MC CARTHY, to the classr'oom."wl.ere Vickie.Vso TO 
desk was. Maj. Douglas and I did a search of the desk'i arid, all" '•jt-rs ANI* 
books and papers in the desk 
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was a circular-cut yellow piece of paper with a pencil-written phone 
number of^8B8-0236} After leaving the classroom, we returned to 
the main ofnc"e~and checked this phone number to the student information 
card in the office on Vickie. The phone number was not one of the 
ones listed. I then advised Det. Barkman and turned the slip of 
paper over to him. 

At 2210 hrs., I went back to the easement alleyway running 
north off of Root Lane, between Romero and Pocito Place, and searched 
the area. At approximately 100 yards in from Root Lane, under an 
overgrown bush, I found the remnants of a white and blue checkered 
shirt, and next to it, what appeared to be an old cap, tan in color. 
In the middle of the cap were approximately 4 to 5 newborn kittens. 
Just north of the bush was an empty bottle of beer, which appeared 
to have been dropped in the last 24 hours. The rest of the alley 
yielded negative results. 

At 2230 TITS., I returned to the Command Post, and met with 
Lt. Starr, #262C, and Dets. Popp, #630C and VanSkiver, #466C. I 
went over the information that had been relayed to me by John 
Atkinson, and was instructed by Lt. Starr to get the names of the 
family, and have John's parents speak with Dets. Popp and VanSkiver. 

At 2255 hrs., I had Mr. Terry Atkinson and his wife, Christine 
Atkinson, respond to the office of Homer Davis Elementary School, 
where I introduced them to the detectives. Refer to detectives 
Supplements and taped interviews for further details. 

At 2300 hrs., I responded to 1920 W. Hadley to see if I 
could assist Dep. Kalahar. While at the residence, Det. Popp arrived 
and advised Sgt. Kilpatrick that he had received some information 
that was developing into a strong lead, information that Vickie had 
been seen at the Tucson Mall. Sgt. Kilpatrick advised Det. Popp 
that he and I would assist the detectives in any way necessary or 
useful. At 2345 hrs., Det. Popp requested that Sgt. Kilpatrick 
and I meet with himself and Det. VanSkiver at the upper level, 
north entrance of Mervyn's Department Store in the Tucson Mall. 

_ 
At 0005 hrs., we met with Det. Popp and a Security Officer 

for Mervyn's, who let us into the department store. We began going 
through the employee time book to determine how many employees had 
been working in the store between 1600 hrs. 
Det. Popp then began calling the employees, 
completed at approximately 0100 hrs. Refer 
for details. 

JUL 

and 2100 hrs. on 9/17/84. 
Phone calls were .' •]-
to Det. Popp's Supplement 
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At 0110 hrs., I returned to 1920 W. Hadley, where I briefed 
Dep. Kalahar of the results at Mervyn's,and also advdised him, per 
instructions of Sgt. Kilpatrick, that both he and I were to clear 
the Hadley address, and after getting some rest, complete our 
paper work. After Dep. Kalahar had spoken briefly with the parents, 
he, the Crisis Unit and I, all cleared the area. Approximate time 
0130 hrs. 

This Supplement completed 9/18/84, 1230 hrs. 
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THE FOLLOWING WILL BE THE STATEMENT CHRISTOPHER ALLAN BECKLEY. THIS 
STATEMENT WILL BE TAKEN AT CHRISTOPHER'S RESIDENCE WHICH IS 4637 
NORTH EPGEBROOK-PLACE, TUCSON, ARIZONA. IT INVOLVES SHERIFF'S OFFICE 
CASE:f//84-09-17-040. ; THIS STATEMENT IS BEING TAKEN BY DETECTIVE 
ROGER~>OPT'r~BAI)GE'7/630 AND DETECTIVE VAN SKIVER BADGE #466. THE DATE 
OF THE STATEMENT IS 09-17-84. THE TIME OF THE STATEMENT IS 1907 
HOURS. 

LEGEND: Q. = DETECTIVE POPP A. = CHRISTOPHER BECKLEY 

Q. C h r i s t o p h e r , could you t e l l me your f u l l name and give me your 
date of b i r t h , when you c e l e b r a t e your b i r t h d a y ? 

A. My name i s C h r i s t o p h e r A l l a n Beckley and uhm I was born A p r i l 
25'th, 1975. 

Q. What's your home address? 
A. 4637 North Edgebrook P l a c e . 

Q. Where do you go to school? • 
A. Homer Davis. 

Q. What grade are you i n ? 
A. Fourth . 

Q. Do you know your phone number at home? 
A. 293-9773. 

Q. Did you go to sc h o o l today? 
A. Yeah. 

Q. Do you know a V i c k i e Hoskinson? 
A. Uhm-hmmm(yes). 

Q. How lo n g have you known her? 
A. Uhm probably about a week or something, uh l a s t F r i d a y uhm I went 

to T r a v i s ' house, and I saw her and then uh, 

Q. Okay, uh you were f r i e n d s with T r a v i s Spencer? 
A. Uhm-hmmm(yes). 

Q. How long have you known T r a v i s ? 
A. Since second grade, middle of second grade, uhroramm., 

Q. You're i n f o u r t h grade now, a couple of years then huh, you guys 
are p r e t t y good f r i e n d s ? 

A. I n a u d i b l e . 

Q. Okay, 
A. Yeah. 

Q. Where d i d you go a f t e r s c h o o l today? 
A. I walked home with T r a v i s . 

Clsdosures Aiade NOV 0 11334 1 



STATEMENT OF CHRISTOPHER BECKLEY PAGE 2 CASE// (;84-09-l 7-040 > 

Q, Okay, which route d i d you take home from school? 
A. I n a u d i b l e . 

Q. Whi, which way d i d you come home from school? 
A. Well he was j u s t going, I went, I went across the s t r e e t , i n t h i s 

c r o s s uhm area and then I went a l i t t l e ways and then I went on 
uh, a l i t t l e path and then I was going through the l i t t l e bushes, 
and s t u f f i n t o Mack's house. 

Q. Now T r a v i s l i v e s on P o c i t o P l a c e , which i s one s t r e e t over from 
Romero, that b i g s t r e e t where the s c h o o l ' s on, r i g h t ? 

A. I n a u d i b l e . 

Q. Remember what time t h i s was? 
A. When I saw the, the car? 

Q. Yeah, what time you were walking to T r a v i s ' house? 
A. Probably about uhm 2:30. 

Q. 2:30? 
A. or 2:20 around t h e r e . 

Q. You sure i t wasn't a l i t t l e b i t l a t e r ? 
A. Uhm-hmmm(yes). We come home from s c h o o l around 2:00 and then we, 

t h a t ' s uh then we get, we're out, a l l out about 2:10. 

Qo About 2:10? -
A. And then we, uh I got, t h i s t h i s around there about 2:20, maybe 

2:15, around there somewhere.. 

Q. Uhm-hmmm(yes). Okay, do you remember when I t a l k e d to you 
e a r l i e r when we were over T r a v i s ' ? 

A. Uhm-hmmm(yes). 

Q. Okay, and then you s a i d i t was a l i t t l e b i t l a t e r , i t was 
probably around 3:30, something l i k e t h a t . 

A. Uh-uh(no). 

Q. Are you sure? 
A. Nu-uh(no). That was a long, long time ago. I mean, that was 

f a r , f a r away. 

Q. Uh-huh(yes). 
A. That was before uhm we even, someone even t o l d us about i t , uhra, 

uh about that she was missi n g or a n y t h i n g . 

Q. Way before? When you were walking with T r a v i s d i d you, d i d you 
see V i c k i e ? 

A. What? 

Q. Did you see V i c k i e ? 

A. When? ^ NOV 0 11334 1 
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Q, Did you see her when you walking to T r a v i s ' ? 
A. Uh-huh(yes). 

Q. Where d i d you see her? 
A, Up by the i n , w e l l she was probably i n the middle of the s t r e e t , 

uhm r i d i n g her b i k e , not that f a s t , and then we 

Q. Did you, 
A. saw the c a r . 

Q. okay, do you remember what, what she was wearing? 
A. Not r e a l l y . I t h i n k i t was pink and white. 

Q. Was i t uh jeans? 
A. No, i t was j u s t uhm s o r t of l i k e a s k i r t , about to here. 

Q. Okay, d i d you see any cars? 

A. Any other cars? 

Q« On the s t r e e t , any cars on the s t r e e t ? 
A. Yeah. 

Q. What k i n d of cars? 

A. Well a couple of parked on t h i s s i d e of the road. 

Q. Uhm-hmmm(yes). 

A. And uhm and and I uhm, t h a t ' s a l l the cars I saw except that 

brown c a r . 
Q. You saw a brown car? 
A. Uhm-hmmm(yes). 

Q. How f a r away was the brown car from you? 
A. Probably, 

Q. Can you t e l l how many houses maybe? Or how f a r up from, 
A. about three houses or four houses away. 

Q. Three or four houses away? What s i d e of the s t r e e t was he parked 

on? 
A. Which car? 

Q. The brown c a r . 
A. It was d r i v i n g . 

Q. It was d r i v i n g ? 
A. A l i t t l e , i t i t was r e a l slow. 

Q. Okay, where was V i c k i e when t h i s car was d r i v i n g r e a l slow? 
A. She was about uhm the t h i r d house over and she k^nd 

of uhm slow and then t h a t ' s when the (Cacoswer/t^'^the'f4 .ike t h i s , 
and then uhm and then she slowed down and the c a r , i t wa, i t was 
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r e a l slow and then i t s o r t of stopped. She, she uhm stopped 
about here and then j u s t saw her, look over, t h a t ' s when we went 
i n the house and then we carae back out and she was gone and the 
car was gone. 

Q. You saw her k i n d of look over to the car? 
A. I n a u d i b l e . 

Q. Okay, d i d she stop her bike at a l l ? 
A. Uh~uh (no ) . She j u s t went r e a l slow. 

Q. And you guys went r e a l slow? Did i t look l i k e the person i n the 
car was l o o k i n g at her? 

A. Sort uh. 

Q. Sort uh? Okay, then you guys went i n the house? 
A. Uh-huh(yes). 

Q. Both of you? 
A. Uh-huh(yes). 

Q. How long d i d you and T r a v i s stay i n the house? 
A. About twenty minutes. 

Q. Twenty minutes? And when you came back out d i d you see V i c k i ? 
A. Uhm-mmm(no). 

Q. Did you see the sarae brown car? 
A. Uhra-mramm(no). 

Q. Now, l e t ' s t a l k about the brown car a l i t t l e b i t . 
A. Okay, r i g h t . 

Q. I see you drew me a n i c e p i c t u r e here. Brown, now there's a l l 
kinds of c o l o r s brown, r i g h t , so there's l i g h t brown, and there's 
kind of dark brown, l i k e t h i s , i t was a, 

A. Some, 

Q. I don't want to put words i n your mouth, i t ' s so hard, would i t 
be a l i g h t brown or a dark brown to s t a r t ? 

A. Well i t was s o r t of i n the middle. I t was s o r t of l i g h t i s h , uhm, 

Q. Can you po i n t out anything 
A. l i g h i s h - d a r k , 

Q. i n the house here that would be almost the sarae c o l o r ? 
A. probably the dark wood on the s t o o l , a r, around l i k e t h a t . 

Qo On the s t o o l here? 
A. Uhra-hmmra(yes), not the top part but the the other p a r t . 

Qo 

A. 
Uhra-hrara(yes ) . 
The l e g s . disclosures Made 
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STATEMENT OF CHRISTOPHER BECKLEY PAGE 5 CASE#/84-09-17-040 

Q. Was i t a shiny p a i n t job? 
A. Not r e a l l y . 

Q. Were there any marks on the cars that you could t e l l ? On the 
p a i n t ? 

A. A couple of l i g h t s p o t s . 

Q. A couple of l i g h t spots? L i k e maybe when you'd uh have a dent o 
something, and you wanted to the dent out? So 
the spots were l i g h t e r than the c o l o r of the car? 

A. Uhmmmm, a l i t t l e b i t l i g h t e r . 

Q. Where were the de, where were the l i g h t spots on the car? 
A. There was one on the hood, I I mean not on the hood but the uhm 

trunk, was on the trunk. And there was one by t h i s l i g h t r i g h t 
here, t h a t ' s a l l I saw 

Q. Where, where on the trunk would you say? 
A. probably about here on the top of the trunk. 

Q. How f a r away do you t h i n k you were from the car? 
A. About uh, uhmm maybe ten yards or or e i g h t y a r d s . 

Q. And t h a t ' s three or f o u r houses down from T r a v i s ' ? 
A. Uhm-hmmm(yes). 

Qo P o s s i b l e i t co u l d be a l i t t l e f a r t h e r ? 
A. Maybe. 

Q. Do i t have any s t i c k e r s on the bumper or the back or on the 
window or anything? 

A. No. 

Q. L i k e a r a d i o s t a t i o n or anything l i k e that? A c o l l e g e ? 
A. No, 

Q. What about the l i c e n s e p l a t e s ? What d i d they look l i k e ? 
A. Well i t was k i n d of a maroon c o l o r , the new A r i z o n a p l a t e and i t 

was A r i z o n a . 

Q. Okay, do you know anything about the back t a i l l i g h t s ? 
A. They were j u s t uhm I, I don't Jihink there was r e a l l y f i v e l i g h t s 

uh there might have been but, 

Q. Uhm-hmm(yes). . 
A. there was a couple of l i g h t s and I th i n k one r e f l e c t o r on the 

back. 

Q. Two? Anything about the buraper stand out, cat c h your eye? 
No. A. 

Q. Could you see i n s i d e the car? 
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A. Sort o f . 

Q. Why s o r t of? 
A. Uhm, because i t has sun, sunblocked uhm w i n d s h i e l d , no I mean 

back w i n d s h i e l d ? . 

Qo J u s t on the back? 
Ao W e l l , 

Q. Could you see, you couldn't 
A. I cou l d n ' t r e a l l y t e l l on the f r o n t . 

Qo seem to t e l l c ould you? I mean, you j u s t saw the car from behind 
r i g h t ? 

A. Uhm-hmmm(yes). 

Q. Okay, how o l d would you say t h i s car was? 
A. Probably maybe one year, two years o l d . 

Q. Do you know s p o r t s cars? 
A. What? 

Q. Do you know what s p o r t s are? 
A. Yes. 

Qo Was i t a s p o r t s car? 

A. Uhm, i t was d i d you see that that b i g y e l l o w car o u t s i d e ? 

Q. Uhm-hmmm(yes). 

A. Uhm, the b i g one? That was probably about l i k e that? It was a 
fancy k i n d of car s o r t of, and i t was k i n d of o l d . 

Q. Kind of old? Older than that one i n the garage? 
A. Uhmmmmmm, I don't know. I don't know how o l d that one i s i n the 

garage. 

Q. Okay, d i d i t have any antennaes on i t or anything that you could 
s t i c k i n g out? 

A. Oh yeah, there was a r a d i o antennae, he had. 

Q. Radio antennae? 
A. Uh-huh(yes). 

Q. In the f r o n t though r i g h t ? 
Ao Yeah. 

Q. You co u l d see i t ? How about the t i r e s , d i d you, what kind of 
t i r e s were they? 

A. They were uhm, they were t r a c k s that had t h i s shape l i k e t h i s and 
then i t had another one here and then another one here and then 
t h i s went down l i k e t h a t , three l i k e s o r t of s t r a i g h t curvy l i n e s 
down, s o r t of they looked l i k e three s t r a i g h t l i n e s , going down, 
but 

^closures Made NOV 0 11S84 1 
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Q . Uhmmm(yes). 

A o I don't t h i n k there's any t i r e s l i k e t h a t . 

Q . Uhm-hmmmCyes). 
A o So i t ' s probably as l i t t l e i s , 

Q . Have you ever seen a car l i k e that before? 
A. Maybe a d i f f e r e n t k i nd of brand, and a d i f f e r e n t c o l o r . 

Q . Uhm-hmmmCyes). 
A. Not that one. 

Q . Okay, anybody, any of your your f r i e n d s or your mom or dad or 
t h e i r f r i e n d s or any neighbors, you ever seen a car l i k e i t ? 

A. Uhm, 

Qo Or c l o s e to i t , maybe not the exact same k i n d of c a r , you know 
what I mean c l o s e ? 

f 
A. L e t ' s see, uhm, I t h i n k so. 

Q . Okay, Rich do you have any que s t i o n s about the car? 
Vo Uhm, we, we seem to be a l i t t l e confused about the, the uh age of 

the c a r , okay? You s a i d i t was k i n d of an o l d e r car and then you 
s a i d maybe a couple years o l d e r . Uh a couple of years o l d i s n ' t 
r e a l l y an o l d car you know? 

A. Yeah. 

V a Do you uhm do you f o l l o w cars? Do you l i k e hot rods and s t u f f 
l i k e t h a t ? You don't, you don't get i n t o cars too much at a l l 
so, you, you r e a l l y don't know, how o l d i t was. Was i t kind of 
beat-up l o o k i n g ? 

A. Sort o f . 

V . It was a l i t t l e beat-up so do do you th i n k i t was maybe kind of 
an o l d e r car, or i t wasn't taken good care of? 

A. I guess. 

Vo I guess, okay, uh but i t was, i t was a bigger c a r , l i k e , l i k e the 
one out there i n the garage? 

A o Yeah, i t i t , was a l i t t l e 

V . The b i g Chevy? , 
A. uhm s m a l l e r , wide c a r . 

V . I t was s m a l l e r than the the Chevy Impala? 
A o Yeah. 

V . Are you t a l k i n g about the Chevy Impala? 
A. Yes. 

Vo I t was s m a l l e r than that? 
A. Uhm-hramm(yes), i t was a l i t t l e s m a l l e r and wideness. 

Mace NOV 011384 1 
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V. In width, yeah, okay. I t di d n ' t have, d i d i t have fancy wheels 
on i t or anything l i k e that? 

A. Uhin-rammm(no) . 

V. Was i t j u s t k i n d of l i k e a a r e g u l a r car? It d i d n ' t have, i t 
d i d n ' t have the mag wheels or the the sporty s t u f f l i k e that on 
i t ? 

A. Uhm-mmmm(no). 

Q. How many doors d i d i t have? 
A. Two on each s i d e . 

Q. Two on each s i d e ? Anything e l s e Rich? 
V. Have, have you ever seen that car before? 
A. Uhm-mmm(no), no. 

V. Have you ever seen a car l i k e i t before? Kind of a a popular 
c a r , d i d you ever see one, 

A. No but I seen a couple l i k e i t b e f o r e . 

V. You seen a couple so there's a few of em around? Uh, the guy, 
di d you get a much of a look at the guy? 

A. Not r e a l l y . 

V. Not r e a l l y ? Did you, d i d you thi n k maybe you r e c o g n i z e d him or 
have you ever seen him around anywhere before? 

A. Uhm-mmmm(no). 

V. How long have you l i v e d here where you're at? 
A. Uh, s i n c e the middle of second grade. 

V. The middle of second grade? So you j u s t k i nd of moved i n t o t h i s 
house, r i g h t ? How where d i d you l i v e before? 

A. In Phoenix. 

V. You l i v e d i n Phoenix? And then you moved, moved to Tucson? I n , 
i n t h i s house here? 

A. Uhm-hmmmCyes). 

V. Okay, so you've been here f o r how long? 
A. About two and a h a l f y e a r s , no uh 
U. About a year and three q u a r t e r ^ . 
U. December of 1982. 

V. So you've been around the neighborhood f o r a while? 
A. Uhra-hramm(yes). 

V. You j u s t have never seen that car before? 
A. I n a u d i b l e . 

V. And you saw t h i s , j u s t a f t e r you got out of s c h o o l , you and your 
f r i e n d were walking home, 
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A . Uhm-hmm(yes). 

V. and when you were coming up to P o c i t o , where your f r i e n d l i v e s , 
t h a t ' s when you saw the car? 

A . Yep. 

Vo So and you get out of sch o o l at about uh 2:10, so you t h i n k maybe 
i t was around 2:20 or so when you saw em? 

A o Uhm-hmmmCyes). 

V. How do you know V i c k i e ? Does she go to your school? 
A . Yeah. 

V. Was i n your c l a s s ? 
A . Uh, 

V. Was she i n a o l d e r c l a s s or? 
A . younger, 

V. Younger? 
A . she's i n T r a v i s ' s i s t e r ' s c l a s s . 

Vo T r a v i s ' s i s t e r ' s c l a s s ? So you know her to see her, to t a l k to 
her and s t u f f l i k e that? So th e r e ' s no doubt i n your mind that 
t h a t t h i s i s the same g i r l that we're t a l k i n g about? Yeah? 

A o I don't know what you mean by t h a t . 

V o W e l l , uh i s i s i s t h i s V i c k i e that you saw r i d i n g the b i c y c l e ? 
A. UhmmmmmmmmCyes). 

Vo Okay, so you're sure i t wasn't some other g i r l ? 
A. Yeah. 

V. You know V i c k i e and uhm, 
Q. The only t h i n k I have a l i t t l e q u e s t i o n on i s the time again uh, 

you're s a y i n g about 2:30 and a c c o r d i n g to V i c k i e ' s mom and 
J e n n i f e r ' s uh T r a v i s ' s i s t e r , i t was around 3:30, she was there. 

A. yeah but we d i d n ' t get home, we d i d n ' t get home tha t l a t e . Uh we 
only saw i t when we came home. 

U. Maybe I can help out a l i t t l e . When I c a l l e d you at T r a v i s ' 
because you d i d n ' t c a l l me a f t e r school? That was about 3:15, 
now was t h i s a f t e r or 

A. Be f o r e . ' 

U. i t was be f o r e . 
V. About how long b e f o r e , any any idea? 
A. Probably maybe an hour or t h i r t y rainutes b e f o r e . 

V. Okay, so again too, you're t a l k i n g about r i g h t a f t e r you got out 
of s c h o o l and you d i d n ' t , you d i d n ' t play at the sch o o l ground or 
anything e l s e ? 

A. What happened, we got out of s c h o o l and me and T r a v i s were 
walking to get here with the r e s t of the c l a s s that walks and or 
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r i d e s bikes and we went past the classroom. We went down the 
s t r e e t and down the path and to h i s house. 

you're not gonna get 
i n no t r o u b l e i f i t was you know, i f you were a few minutes l a t e , 
don't worry about t h a t . Nobody's gonna get you i n t r o u b l e . We 
j u s t have to be sure about the times. Cause see, we have, we 
have a l i t t l e problem with the times. You're s a y i n g a l i t t l e b i t 
e a r l i e r than i t a c t u a l l y r e a l l y , supposedly happened. So i f i t 
was, i f i t was a l i t t l e b i t l a t e r , don't worry about you know, 
your mom's not gonna y e l l at you. I'm c e r t a i n l y not gonna y e l l 
at you. 

Uo Yeah. 

Q. Your dad i s n ' t gonna y e l l at you. He a i n ' t gonna y e l l at you. 
So i f i t was a l i t t l e l a t e r , you know, l i k e I s a i d b e f o r e , when I 
f i r s t t a l k e d to you at the house t h e r e , you guys s a i d i t was a 
l i t t l e l a t e r than t h a t . I t was about 3:30 you t o l d me. So i f 
you goofed around at the school ground or di d n ' t s t r , d i r e c t l y to 
T r a v i s ' , n o b o d y ' s g o n n a c a r e . 

U. Yeah, I asked him on the way horae i f i t was before or a f t e r the 
c a l l to.hira, and he s a i d i t was b e f o r e . 

V. Okay, w e l l the the reason that we're asking you C h r i s , i s because 
we t h i n k that i t happened, we t h i n k that raaybe she vanished or 
got l o s t a f t e r t h a t , cause we've had other people that saw her 
maybe around 3:30 or so, 3:15. Okay, so t h a t ' s why we t h i n k 
maybe i t was.around 3:30. And t h a t , t h a t ' s why i t ' s kind of 
important to know e x a c t l y what time you saw her. 

A. But what might have happened i s , maybe the car went by by her and 
she got scared and. she dropped her bike and ran away. 

V. Uhra-hrarara(yes). And y, you stayed i n your house, i n your f r i e n d ' s 
house f o r awhile? 

A. Uhra-hmmm(yes)• 

V. And then you carae back out, and d i d you see her bike i n the road 
or anything? Or d i d you ever see her bike? 

A. Well not r e a l l y we j u s t , I j u s t , uhm glanced a t i t , I j u s t turned 
my head and saw uhm j u s t the s t r e e t and then, and I di d n ' t r e a l l y 
look c l o s e l y . Then, I I t o l d T r a v i s I wanted, l e t ' s play i n s i d e 
h i s house. And so we went back i n . 

V. So you never saw her bike l a y i n g there or anything e l s e ? 
A. I n a u d i b l e . 

V. Okay, 
Q. What can you t e l l us about the man? 
A. Well he had a moustache and I cou l d n ' t r e a l l y t e l l the c o l o r of 

his h a i r or anything and we was probably about twenty-nine years 
o l d , around t h e r e . 

U. P r e t t y good huh, twenty-nine, he's twenty-nine. 
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V. How how long of h a i r ? 
A. It was probably about the same as my dad's. 
U. P r e t t y s h o r t . 

V. Kind of short? See what kind of s h i r t he had on? 
A. Dad t u r n around, show him the back of your h a i r , yeah probably 

about t h e r e . 
U. Did i t , d i d i t look l i k e that? 
A. I t wasn't down s t r a i g h t , i t was c u t , i t looked shaggy 

U. More shaggy i n the back. 
A. Okay, you can tur n back around dad. 

Q. Could you see what k i n d of s h i r t he had on? 
A. Uh—uh(no). 

Q. L i k e Rich asked you b e f o r e , you never seen him before? 
A. Uh-uh(no). 

Q. Okay, Rich anything e l s e ? I don't have anything e l s e . C h r i s i s 
there anything uh that I f o r g o t to ask you, that might be 
important? 

A. I don't t h i n k so. 

Q. Okay, t h i s statement w i l l be concluded at 1926 hours. 9-17-84. 

A. 
Was he a white guy? 

I HAVE READ THE FOREGOING ELEVEN PAGE 
STATEMENT AND FIND IT TO BE MINE AS GIVEN 
TO DETECTIVES POPP AND VAN SKIVER ON 
SEPTEMBER 17, 1984. 

CHRISTOPHER ALLAN BECKLEY DATE 

WITNESSES: 

DETECTIVE POPP DATE 

DETECTIVE VAN SKIVER DATE 
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FP-302 (REV.3-B-77) 

F E D E R A L B U R E A U OF INVESTIGATION 

Dale of !'?p*"''p*'r'" ^ ^ /8A-

T r a v i s Spencer, 4279 N, P o c i t o , vjas c o ntacted by 
S p e c i a l Agent Reuben V, M a r t i n e z and Pima County S h e r i f f ' s 
O f f i c e D e t e c t i v e Sue Seligman a t the Davis School, 4250 N, 

^ Romero Rd, They r e s p e c t i v e l y i d e n t i f i e d themselves and 
i n d i c a t e d t h a t he was b e i n g contacted r e g a r d i n g the 9/17/84, 
disappearance o f V i c k i Hoskinson. I n t h i s r e g a r d , Spencer 
f u m i s h e d the f o l l o w i n g i n f o r m a t i o n : 

Spencer, who i s nine years o l d , a d v i s e d t h a t he 
i s w e l l a c q u a i n t e d w i t h V i c k i Hoskinson, i n d i c a t i n g t h a t they 
both a t t e n d the same s c h o o l . 

He a d v i s e d t h a t on 9/17/84, a t approximately 
2s30 pm, he and C h r i s B e c k l e y were w a l k i n g home from s c h o o l 
when they saw a c a r b e i n g d r i v e n by a female very s l o w l y . He 
then n o t i c e d V i c k i Hoskinson who \-ja.s r i d i n g her b i k e . He 
e x p l a i n e d t h a t both o f them was q u i t e a ways away from him, 
but he f e l t c e r t a i n t h a t the g i r l on the b i k e was Hoskinson» 
He i n d i c a t e d t h a t i t appeared t h a t the v e h i c l e was bein g 
d r i v e n a l o n g s i d e Hoskinson. 

Spencer a d v i s e d t h a t he continued on home and d i d 
not see a c o n f r o n t a t i o n between Hoskinson and the v e h i c l e ' s 
occupant. 

Spencer a d v i s e d t h a t he re c o g n i z e t h i s v e h i c l e 
as h a v i n g seen i t b e f o r e near h i s house. 

He d e s c r i b e d the v e h i c l e as.being brown i n c o l o r 
and p o s s i b l y h a v i n g f o u r doors. He remembered t h a t the v e h i c l e 
had some gray spots on the r e a r of the v e h i c l e . 

Spencer was unable t o f u r n i s h a d e s c r i p t i o n of the 
lone occupant, o t h e r than the d r i v e r was a female. 

C2i 
InvesiigBiion oft 9/19/84 Tucson, A r i z o n a 

bv. 

SA Reuben V» M a r t i n e z 
D e t e c t i v e Sue S e l l g m m RVM/rvm p,,^ 

.u^ PX 7A-1196 

9/21/84 

This document cpntairw neither fecommendaiions nor condusions of Ihe FBI, ll Is the property of the FBI ifMf'^^Joy/j^l^aBO^Y. 
it end Its contarHt are not to l>e distfibuted outside your agency. Dt»cl06fir«S m<i9 rlUV 
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PIMA COUNTY SHERIFFS DEPARTMENT 
P.O. BOX 910, TUCSON, ARIZONA 85702 

c 
[Report NumMr 

^ . 8 4 0 9 1 7 0 4 0 
""%fn»el-Up Report Numbar 

Incident Localion 
P 0 C I T 0 AND ROOT L A N E 

Class 

Rttportino Ollicer 
D E P . L 0 N G 0 R 1 A 

BedgS' 

1626 

Typ#i_l By 
R I T A G . U Z U E T A 

____5__H_^_^________^_E3______5 

I.D. 

11607 
'Sar l i l .Numbw • 

Tim® 

Dale 
0 9 / 1 8 / 8 4 

OiSI. Bail 

Tim® 

Page 

R#v.®w@^ By 

Storage Cod® Oat® Typed 
1 0 / 0 3 / 8 4 
TypA • ••' ZjXApoiiaipiiem 0<Property' ̂ ^yf:.^ry^^^^rp^^^ | |pV»t«»,. ;..r 

On Tuesday 
Mobile Park on 
Information on 
composite he wa 
composite of th 

Subject No 
W/M, 5'9", 145 
park to unknown 
wear earrings. 

Subject No 
wears earrings. 
Possible licen8 
Calahar, #209, 

September 18, 1984, I met Mr. Don Gruver at the Acacia 
Shannon Road. Mr. Gruver Is the manager, and has 
two subjects that have certain features that resenble the 
s given by the Sheriff's Auxiliary Volunteers. The 
e female subject Is the composite referred to by Mr. Gruve 

. I - J.R. Hover or Lydom P. Hover, 18 - 19 years of age, 
lbs., brown hair, shoulder length. Has moved out of the 
place. Possible address: 14320 Masslngale. Subject doe 
Unable to locate. 

. 2 - Jimmy (Brown) Canal,, 20 years of age, black halt, 
drives 1978 Dodge or Ford. No further Infortnatlon* 

e number, PKD-807. Mr. Gruver states Catalima Deputy 
knows this subject, J. R. Hover. 

t 
Informationi Space No. 9, Acacia Gardens 

Nettie Saint, phone number 887-1165, related t 
September 17, 1984, at approximately-1430 hour 
'on the park property looking at the children p 
toward the Indian female, and she drove off at 
the park. area. Subject was driving a brown an 
unknown model, no further description on vehic 
an Indian female, 30 - 50 years of age* dLrty 
approximately 140 lbs. The female subject was 
suspicious. The vehicle made a loud noise, as 
rattled* as If something was loose, when It we 

Mobile Hone Park. Mrs. 
he following. On Monday, 
s, she saw an Indian female 
laying. Mrs. Nettie walked 
a high rate of speed leavi 

d white station wagon, 
le. Female Is described as 
blue jeans, dirty shirt, 
very nervous and acting ve 
it left the park. It 
nt over speed bumps. 

Fh 
JUL 5 1988 1 

^_, 
Rttbsiras Mads MOY 0 2 EM I 

06-FJA018106 
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PIMA COUNTY SHERIFFS DEPARTMENT 
P.O. BOX 910, TUCSON, ARIZONA 85702 

( 

Report Number 

840917040 
onnacl-Up Report Number 

Ty p«d By 

RITA G. UZUETA 

Incident Location 

POCITO AND ROOT LANE 
Reporting Officer 

DET. K. BRENNAN 
t.D. 

1607 
Date Typed 

09/20/84 

Badge 
506 SX 

Time 

Class 

Date 

09/19/84 

Dist. Beat 

Time 

1700 
Storage Cod© 

Pago 

1 of * 
Reviewed By 

ly l f i f l l fSj^^ 

Contacted Gail Murphy, 5332 N. Royal Palm Dr., 293-4159, who stated that a white male 
and female in a tan SW followed her from school. She las t saw the vehicle 1% hours before 
contact. NFI. 

c 7<tog*l|4«£Ut_B9ft _\**« * . ( j \ r mm it 

Measures Made JUL 51985 1 
w%P@ 

f.C.0.&. _ _ * f f W . f f . P M T R P P O R T — n . n . S . N A R R A T I I / P 8/1/8__ 
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THE FOLLOWING WILL BE THE STATEMENT OF MRS. CHARLENE DENISE NANEZ. 
SHERIFF'S OFFICE CASE ii'S'i-09-17-040. THE DATE OF THIS STATEMENT IS 
9-18-84. THE TIME OF THE STATEMENT WILL BE 1204 HOURS. TUE STATEMENT 
IS BEING TAKEN AT THE SHERIFF'S OFFICE COMMAND POST LOCATED ON WEST 
PRINCE ROAD, PRESENT ALSO IS DETECTIVE RICH VAN SKIVER, BADGE #466 
PIMA COUNTY SHERIFF'S OFFICE. QUESTIONS BEING ASKED BY DETECTIVE 
ROGER POPP BADGE #630, PCSO. 

LEGEND: Q. - DETECTIVE POPP A. = CHARLENE NANEZ 
V. " DETECTIVE VAN SKIVER 

Q. Charlene c o u l d you s t a t e your f u l l name f o r me? 
A. Charlene Denise Nanez. 

Q. What Is your date of b i r t h ? 
A, 03-19-1964. 

Q. What i s your home address? 
A. I t ' s 4213 North Romero, apartment 211. 

Q. How l o n g have you l i v e d at t h a t a d d r e s s ? 
A, For a l i t t l e o ver a month now* 

Q. Okay, what's the name of the l a s t s c h o o l you attended? 
A. Pima C o l l e g e , Community C o l l e g e * 

Q. Okay what *s the h i g h e s t grade you a t t a i n e d ? 
A. Uhm two y e a r s i n c o l l e g e . 

Q. Two years i n c o l l e g e ? Okay, who do you l i v e w i t h Mrs. Nanez? 
A. I l i v e w i t h my eon Joseph Nanez, and my husband Johnny Nanez* 

And a b r o t h e r - i n - l a w , Sampy Nanez. 

Q. Sammy? 
A. Yes. 

Q. We r e c e i v e d I n f o r m a t i o n , C h a r l e n e , t h a t at a p p r o x i m a t e l y two 
weeks ago, on a Sunday, Sunday e v e n i n g t h a t you had an 
a l t e r c a t i o n , w i t h a, a a woman, tn the apartment complex? 

A. Uhm-hmmm(ye s ) . 

Q. Over your son Joseph* Can you t e l l rae ap, uh uh uh a p p r o x i m a t e l y 
when t h a t was? 

A. It was, i t was l e s s than t h a t , I t was a month ag, I mean a week 
ago Monday. 

Q. A week ago Monday? 
A. Cause I was do i n g l a u n d r y , 

Q» Okay i t was a Monday? 
A. I t was a Monday> was t h a t ray l a s t day o f f , Sunday? 

U* I t h i n k BO* HscTesures Mad6 NOV 0 1 1984 % 
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STATEMENT OF CHARLENE NANEZ PAGE 2 CASE// 84-09-17-OAO 

A> Yeah, i t was a Monday* 

Q. What time of t h e , day or evening was i t ? 
A. It was about 8:00, between 8:00 and 8:30. 

Q» Okay and you were i n the l a u n d r y room of the apartment complex? 
A- Uhm-hffimm(yes)* 

Q* Where i s the l a u n d r y room l o c a t e d ? 
A. The l a u n d r y room was l o c a t e d on uh the f a r e a s t s i d e of the 

b u i l d i n g . 

Q* Uhm-hmmmCyes). 
A. In the c e n t e r of the complex. 

Q. Was your l i t t l e boy w i t h you then? 
A* Yes he was* 

Q. Was t h e r e anybody e l s e i n the l a u n d r y r o o m ? 
A. Going i n and out, at that t i m e , t h e r e was nobody i n t h e r e , when 

t h i s happened* 

Q. Did a n y t h i n g unusual happen w h i l e you were d o i n g your laundry? 

A* Yes I had a c r a z y l a d y go In t h e r e , as my son was p l a y i n g with 
the knob on the door, of the l a u n d r y mat, he was p u t t i n g i n the 
key t n t h e r e and the c r a z y l a d y come around the c o r n e r , grabbed 
him and s t a r t e d t a k i n g him o u t s i d e , and then I grabbed him. 

Q. Okay, you * re s a y i n g a c r a z y l a d y came i n and grabbed him? 
A. Grabbed him, a c t u a l l y , p h y s i e a l l y j u s t , 

Q* Okay he was i n s i d e the l a u n d r y room? 

A* p i c k e d him up. He was i n s i d e the l a u n d r y room, about f i v e f e e t 
away from me. ^ 

Q. She p i c k e d him up? 
A* She p i c k e d him up. 

Q. And then she t r i e d to leave the l a u n d r y room? 
A. She t r i e d to l e a v e the l a u n d r y room, i n f a c t , she was going out 

tbe door as I stopped her. 

Q. Okay, can you d e s c r i b e t h i s woiaan to me? 
A. She was a mexican l a d y , I b e l i e v e i n her e a r l y t w e n t i e s , with 

bangs i n the f r o n t , h a i r to the s h o u l d e r l e n g t h , uhm dark, dark 
h a i r , l i g h t - c o l o r e d s k i n . I mean she i t wasn't a d a r k n e s s , but 
she had a t a n - c o l o r e d s k i n , c omplexion. 

Q. Uhm-hmmmm(yes)-
A. Uhm, she had the high-cheekbones, and v e r y f u l l l i p s , and sh, was 

s k i n n y , was wearing c u l o t t e s , brown c u l o t t e s , 

Q* What c o l o r were they? 
A. brown c u l o t t e s . 

DSclosufes Made NOV 0 11984 1 
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Q, Okay, 

A. and uhm eome s o r t of blue s h i r t . 

Q. okay. 

A. And she was drunk. I c o u l d s m e l l t h a t a m i l e away. 

Q. You c o u l d s m e l l , 
A. Yeah. 

Q. okay. Did you see any j e w e l r y ? 
A. No I d i d not. I the only t h i n g I can vaguely remember i s a 

t u r q u o i s e watch, and t h a t was o n l y cause I was l o o k i n g at her 
hands <. 

Q. Would you say she was an a t t r a c t i v e woman? 
A. X would say she was. 

Q. About how t a l l would you say she was? 
A, About 5'4", 5'5". 

Q. How about her b u i l d ? 
A. She was skinny b u i l t , but not s k i n n y , s k i n n y , average b u i l t . 

Q* Had you ever seen her b e f o r e ? 
A, No, I have never. 

Q. Did your, had your, 
A. I guess I d i d before t h a t , as a matter of f a c t , she had, 

^had g o t t e n up, g o t t e n up and walked 
a c r o s s the laundry room, there b e f o r e , maybe twenty minutes 
b e f o r e she had t r i e d t a k i n g him. 

Q. t h a t same day? 
A. Yeah, she had g o t t e n out of a l i t t l e blue car and walked a c r o s s 

and was going somewhere* 

Q* A l i t t l e blue car? 
A. A l i t t l e blue c a r , l i k e a, 

Q- Do you, 

A. l i k e a one of the Datsuns, the 910*s, the l o n g e r ones. L i k e one 
of the, 

Q was i t a newer c a r , or an o l d e r , 
A. i t was an o l d e r c a r . 

Q. an o l d e r car? 
A. Probably i n the e a r l y s e v e n t i e s . 

Q. Had you ever seen the car In t h a t , i n the complex b e f o r e ? 

A. No. 

Q. That p a r t i c u l a r c a r , have you seen i t einee?yrflt MflOfl MOV 01 11 
i:.K.:.:vUires Mado JUL 5 1985 i 
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C 

Q. 
A. 

A. 

A. 

C J ; 

A. 

Q. 
A. 

Q. 

A. 

Q. 
A. 

A. 

m t 
^ Q. 

No, I have not , but she s a i d she wouldn't, I t o l d her she was 
r e a l c r a z y and e v e r y t h i n g , when she t r i e d to p i c k up Joseph. I 
t o l d her, I go something's wrong w i t h you, you got problems, 
cause she s t a r t e d screaming t h a t t h a t was her l i t t l e boy and t h a t 
her l i t t l e boy d i d n ' t get run over by a p o l i c e o f f i c e r , a month 
b e f o r e t h a t . 

Did get run over by a, 
l i k e she s a i d , she s a i d that he got run over by a p o l i c e o f f i c e r , 
and the p o l i c e B»ld that the l i t t l e boy was dead, but that was 
her l i t t l e boy» So she was d e f i n i t e l y c r a z y . And I j u s t took 
him away from her and t o l d her she's got problems, to get out of 
t h e r e . I was r e a l I r r a t e about I t . 

d i d you have to f i g h t her i n any way to get your c h i l d back? 
I had to l i k e you know, p u l l the arms o f f of Joseph, and her arms 
away from him, t e a r em away l i k e t h a t . 

Did she say where she l i v e d ? 
No she d i d n ' t , the on l y t h i n g that gave me any s o r t of i d e a that 
she l i v e d a t , t h i s when she s a i d she had t o , she was gonna f i n i s h 
g oing u p s t a i r s and f i n i s h her beer. That's the o n l y t h i n g . 

Did yoo s, d i d you see her going any, 
th a t maybe, I seen her walking up, 

p a r t l e u , 
toward the s t a i r s . I wanted to make sure she l e f t , so she was 
wa l k i n g towards the uh, 

di d you see her go up the s t a i r s ? 
no. 

Have you seen her s i n c e t h i s happened? 
No I haven't. , 

Uh at t h i s p o i n t , you don't know I f she l i v e s t h e r e or or was 
v i s i t i n g ? 
No I don't, I have no Idea. 

Did she, d i d you n o t i c e , d i d you d e t e c t any f a c i a l s c a r s ? 
No. I do, w e l l the t h i n g about her Is she had the bangs, the 
bangs t h a t f l i p down i n the f r o n t . 

Uhm-hmmmCyes). How was her h a i r p a r t e d ? 

She had 11, i t was down the c e n t e r , f l i p p e d down l i k e t h i s , uh 
l e t rae t h i n k , and then lo n g e r s t r a i g h t , I mean s t r a i g h t , I mean 
s t r a i g h t to the s h o u l d e r s . 

Did she speak w i t h any type of accent? 

Ko, she spoke p e r f e c t E n g l i s h . 

P e r f e c t E n g l i s h ? A f t e r you got your son back, d i d you c o n t i n u e 
to do your l a u n d r y ? 

D}jc»osof« Mflne NOV 011984 
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STATEMENT OF CHARLENE NANEZ PAGE 5 CASE*? 84-09-17-040 

A. I took him back up and set with h i s , l i k e my b r o t h e r - i n - l a w , and 
s a i d you watch him<. 

Q. Did you c a l l the S h e r i f f ' s Department? 
A, No I d i d n ' t , I j u s t thought i t was a drunk, c r a z y l a d y , t h a t ' s 

a l l I took i t as. S a i d she was drunk and when she got drunk, she 
s t a r t i n g t h i n k i n g of her l i t t l e . 

Q. Uhm-hmmmCyes). 
A. That's a l l 1 thought of I t . 

Q. Uhm-hmmm(yes). Did she mention the uh the l i t t l e boy's name? 
A. No she d i d n ' t . 

Q. Any names? 
A. She s a i d i t happened a month ago, that the p o l i c e s a i d t h a t t h e r e 

had they were uhm c h a s i n g somebody and her l i t t l e boy's b a l l ran 
out i n t o the road, and and a p o l i c e o f f i c e r h i t him. 

Q. Did she say where i t happened? 
A. I took Is as Tucs, I she d i d n ' t ^ I don't know why 1 s a i d t h a t . 

Q. Did you n o t i c e a n y t h i n g p a r t i c u l a r about her hands, d i d she have 
l o n g f i n g e r n a i l s or would they be working person's hands? 

A. They looked l i k e working person's hands. They were r e a l rough, 
c o a r s e . 

Q. Okay, the blue c a r you saw her get out of a g a i n , you say It was 
po, uh uh p o s s i b l y a Datsun? 

A, Uhm-hmmmm(yes)• 

Q. Am I c o r r e c t ? What shade of blue? 
A. None of these even have i t , i t was an o l d d i n g , oh that man over 

t h e r e i n the blue j e a n s , 

Q, Uhm-hraffi(yes). ' 
A. l i k e h i s t u r q u o i s e b l u e , l i k e t h a t . 

Q. Oh yeah, t u r q u o i s e blue-
A. Veah, but a o l d , k i n d o f , i t ' s not s h i n y , 

Q. J u s t faded? 
A. or a n y t h i n g i t ' s faded* 

Q. Faded c o l o r ? Did you n o t i c e the l i c e n s e p l a t e s ? 
A. I n a u d i b l e . 

Q. R i c h , D e t e c t i v e Van S k i v e r , i s there any q u e s t i o n s you'd l i k e to 
ask, Mrs. Nanez? 

V. I, I can't t h i n k of a n y t h i n g r i g h t now-

Q* Has your boy hurt i n any way? 

A. No he wasn't. He was shook up a l i t t l e b i t * 
JUL 5 1985 1 
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STATEMENT OF CHARLENE NANEZ PAGE 6 CASE// 84-09-17-040 

Q. I f you were to see t h i s woman ag a i n , 
A. I would d e f i n i t e l y r e c o g n i z e her. 

Q. You, you t h i n k you'd be a b l e to r e c o g n i z e her? 
A. D e f i n i t e l y . 

Q. Is t h e r e a n y t h i n g t h a t I may have f a i l e d to ask you that you 
t h i n k ' s important at t h i s time, about the I n c i d e n t ? 

A. Uhmmm th a t I t h i n k she's got some mental problems and uh, 

Q« Has t h i s statement been t r u t h to the best of your knowledge and 
b e l i e f ? 

A. Yes. 

Q» Has anyone f o r c e d you or promised you or t r i c k e d you i n anyway to 
g i v e me t h i s statement? 

A. No. 

Q« Uhm, t h i s statement w i l l be concluded at 1214 hours on 9-18-84. 

KsdosufM Mada NOV 0 11934 I 
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STATEMENT OF CHARLENE NANEZ PAGE 7 CASKif 84-09-17-040 

I HAVE READ THE FOREGOING SIX PAGE STATEMENT 
AND FIND IT TO BE MINE AS GIVEN TO 
DETECTIVES POPP AND VAN SKIVER ON SEPTEMBER 
18, 1984. 

CHARLENE DENISE NANEZ DATE 

WITNESSES: 

DETECTIVE ROGER POPP DATE 

DETECTIVE R. VAN SKIVER DATE 

TRANSCRIBED BY: 

ANDRE A JO YCB>pNN DATE 

JUL 51985 1 
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PIMA C O U N T Y S H E R I F F S D E P A R T M E N T 
P.O. BOX 910, T U C S O N . ARIZONA 85702 

pR'-vPort N u m b e r 

84092055 
C o n n e c t - U p R e p o r t N u m b e r 

L o c a t i o n of i nc i den t 

Ina & T h o r n y d a l e - L u c k y S t o r e 
D a t e O c c u r r e d T i m e 

9 / 2 0 / 8 A 11830 
R e p o r t i n g O f f i ce r 

D. A u b r y 

B a d g e 

I 329C 
Of f i ce r N a m e & I.D. A g e n c y 

O f f i ce r N a m e & I.D. A g e n c y 

I.D. Tec f i . R e s p o n d i n g B a d g e 

D a t e R e p o r t e d 

9 / 2 0 / 8 4 
Ar r i va l T ime 

1950 
C l e a r T ime 

2105 
Follow-Up O f f i c e r B a d g e 

O f f i c e r N a m e & I.D. A g e n c y 

O f f i c e r N a m e & I.D. A g e n c y 

I.D. Serv ice Per formed • U N K • P t i o t o s • F i n g e r p r i n t s 

• I.D. A d v i s e d • C o m p o s i t e • O t f i e r 

Dis t r ic t 

c 
B e a t 

22 
P a g e 

1 of 3 
Addltlonitl Forme 

• A c c i d e n t R e p o r t 
• A d d e n d u m 

• A r res t In fo rmat ion 

• C l o s u r e 

• DWI C o n t i n u a t i o n 

• D.D.S. Nar ra t i ve 

• J u v e n i l e C o m p l a i n t 
• J u v e n i l e P a p e r Referral 
• Nar ra t i ve 

• P e o p l e C o n t i n u a t i o n 

• P r o p e r t y C o n t i n u a t i o n 
• V e t i l c l e C o n t i n u a t i o n 

F o r w a r d C o p i e s of T h i s R e p o r t to: 

S a t . P a u l P e d e r s o n , #302 
At tend ing P h y s i c i a n P h o n e W h o T r a n s p o r t e d H o s p i t a l / l v l e d i c a l Fac i l i t y 

1 Person C o d e : V - V i c t i m / W - W i t n e s s / D - O r i v e r 

i R P - R e p o r t i n g P e r s o n / I L - l n v e s t i g a t i v e L e a d 

Relat ionship C o d e : S P - S p o u s e / P A - P a r e n t / G U - G u a r d i a n / C H - C h i l d / O R - O t h e r R e l a t i v e / F R - F r i e n d / B F - B o y f r i e n c | 

G F - G i r l f r i e n d / N E - N e i g h b o r / E f v 1 - E m p l o y e r or E m p l o y e e / C W - C o - w o r k e r / S T R - S t r a n g e r / U N K - U n k n o w n 

C o d e 

V 

No. 

1 

NAfvIE: L a s t / F i r s t / M l ( N i c k n a m e / A K A ) 

K A L I N S K I , A r r o n 

B i r t hda te 

2 / 1 9 / 7 7 
A g e j R a c e 

7 W 

S e x 

M 
R e l a t i o n s h i p 
( ^ ^ e ^ j S u ^ N o . 

H o m e A d d r e s s : N u m b e r / S t r e e t / A p t . / C i t y / S t a t e / Z i p 

3455 W. T u r k e y L a n e 

H o m e P h o n e 

7 4 4 - 4 5 4 1 

W o r k P h o n e D a y s / H o u r s 

0800-1430 
W o r k / S c h o o l : N a m e / A d d r e s s 

D e G r a z i a S c h o o l 

Injury 

None 
C o d e 

V 

No. 

2 

NAfvIE: Las t /F i r s t / f v l l ( N i c k n a m e / A K A ) 

K A L I N S K I , G i n q e r 

Bi r thda te A g e R a c e 

9 W 

S e x 

F 

R e l a t i o n s h i p 
C o d e 1 S u b N o . 

S t r . 1 1 
' H o m e A d d r e s a : N u m b e r / S t r e e t / A p t . / C i t y / S t a t e / Z i p 

3455 W. T u r k e y L a n e 

H o m e P h o n e 

744 -4541 
W o r k P h o n e Da)^ /h | j3urs 

0800-1430 ! 
| W o r k / S c h o o l : N a m e / A d d r e s s 

D e G r a z i a C s h o o l 

Injury 

None 
|PremlBes SD N /A 
^ Residential 
I • Apa r tmen t 

• Hote l / fv lo te l 
• fvlobi le H o m e / C a m p e r 
• S i n g l e D w e l l i n g ( H o u s e , 

T o w n h o u s e , Dup lex) 
0 O t h e r R e s i d e n t i a l 

^ I f ^ o n - R e s i d e n l i a l 
1 • C o n v e n i e n c e / G r o a 

Dept. S to re / l v la l l 

• G e n e r a l O f f i c e 
O D r u g / f v l e d i c a l 
• Fas t F o o d 
• R e s t a u r a n t 
• B a r 
• F i n a n c i a l 
• fsd fg . /Const ruc t ion 
• P u b l i c B u i l d i n g 
(• S e r v i c e S t a t i o n 
• O t h e r S t r u c t u r e 

Non-Slructure 
• F e n c e d Y a r d 
• O p e n Y a r d 
• P a r k 
• O t h e r 
Vehicle 
• A u t o 
• T r u c k 
• C y c l e / S c o o t e r 
n O t h e r 

Structure 
J Z ' N / A 

• O c c u p i e d 
• U n o c c u p i e d 
• U n i n h a b i t e d 

• A b a n d o n e d 
• O t h e r 

Structur 
B " N / A 
• R e a r 

• F ron t 

• S i d e 

• Roo f 
• Sky l i gh t 

Entry Point 
• D o o r 

• W i n d o w 

• V e n t 

• W a l l 

• O t h e r 

• U n k n o w n 
• D o g g i e D o o r 

M e a n * of Entry 
a N / A 
• C u t t i n g 
n P r y i ng 
• G r i p p i n g 
• P i c k i n g 
• P h y s . F o r c e 
• N o F o r c e 
• O t h e r 
• U n k n o w n 

netrument 
X ' N / A 

• K e y / S l i p 
• P r y i ng T o o l 

• H a n d s / F e e t 

• B r i c k / R o c k 
• Bo l t C u t l e r 
• U n k n o w n 

Vandal ism Maana 

M N / A 

i l B r i c k / R o c k 

[ ] B u l l e t / B B 

• S h a r p Ins t rument 

• Pa in l /Chemica ls 

n O t h e r 

Suapect 'a A c t i o n s 
2 P N / A 

• V i c t i m B e a t e n 

• V i c t i m B l i n d f o l d e d 
• V i c t i m G a g g e d 

• V i c t i m H a n d c u f f e d 

• V i c t im T i e d ( rope/e tc . ) 
• D e m a n d e d M o n e y 

• O t h e r 

• j j F o l l o w e d V i c t i m 

• T e l e p h o n e d V i c t im 

• T h r e a t e n e d to K i l l 

• U s e d N o t e s 

• T o o k fvloney f rom R e g i s t e r 

• V i c t i m T o l d No t to C a l l P o l i c e 

• U s e d V u l g a r i t y / P r o f a n i t y 

Vehic le Entry Point 
• N / A 

! • T o p 

I • Trunk 

a' D o o r 

I • W i n d o w 

; • N o F o r c e d E n t r y 

I • O t h e r 

• U n k n o w n 

Safe Info 
E T N / A 

• A t t emp t 

• N o t L o c k e d 

• P r i e d 

• E x p l o s i v e s 

• T a k e n A w a y 

• C o m b i n a t i o n 

K n o w n 

jWeapon Type 
N/A 

• Revo l ve r 

• A u t o m a t i c 

• S h o t g u n 

L l R i l l e 

• S h a r p Ins t rument j 

• C l u b / R o c k / e t c . 

• H a n d s / F i s t s / F e e t 

• O t h e r 

11 O b s e r v e d • Impl ied 
Summary of Proporty 

F i rearm Oeacr lp . 

a=N/A 

• U n k n o w n 

• B l u e S t e e l 

• C h r o m e / N i c k e l 
• S h o r t B a r r e l 
• L o n g B a r r e l 

• D o u b l e B a r r e l 

• S i n g l e B a r r e l 
• Bo l t A c t i o n 

• P u m p 

• S a w e d - O f f 
• O t h e r 

Cal iber 

All vnluea In U.S. dol lar* 
S—Stolen R—Recovered 

C u r r e n c y 
S " 

fb f f l ce Equ ipment 

C o n s u m a b l e G o o d s 
,R 

Data Entry I.D. Date & Tlm< 

S e c o n d W e a p o n Type 
E f N / A • S h a r p Ins t rument 

• R e v o l v e r • C l u b / R o c k / e t c . 

• A u t o m a t i c • H a n d s / F i s t s / F e e t 

• S h o t g u n • O t h e r 

• R i f le 

• O b s e r v e d 
C l o a r a n c e C o d e : 

6 1 . 0 2 I M i s c e l l e a n o u s P u b l i c 

• Imp l ied 

J e w e l r y / P r e c i o u s Meta ls 
S ,R 

T V a / R a d l o s / C a m e r a t / e t c . 
8 . H 
$ S 

Livestock 
S 

C l o t h i n g / F u r s 
S 

F ! r«Brm8 
S 
S 

M i s c e l l a n a o u * 
S R 

Drugs /Narcot ics S ' N / A 

• O p i u m / C o c a i n e 

• f v l a r i j uana /Hash i sh 

• S y n t h e t i c N a r c o t i c s / G l u e / P a i n t 
• D a n g e r o u s D r u g s 
• P e y o t e 
• O t h e r 

Value of D a m a g e , Total 

S 

Local ly Stolen Motor Veh lc lea 
S , R 

Househo ld G o o d s 
S , R 

T O T A L 
S .R 

• S t o l e n V e h i c l e • M i s s i n g P e r s o n • F o u n d P e r s o n • Fug i t i ve Ar res t 

• R e c o v e r e d V e h i c l e • R u n a w a y J u v e n i l e • R e t u r n e d R u n a w a y • S t o r e d V e h i c l e 

P . C . S . D . 500A NCiDENT R E P O R T - BASIC CASE 

I'lovlovvod by 

10 /1 /83 



KIMA U U U N I Y b M t H i r - h b U b K A H I M t N I 
iPagt R e p o n Nu'mber 

.8A0920055 

Sub jec t C o d e : A—Ar res lee /M — Missingi Re la t i ons f i i p C o d e : S P — S p o u s e / P A — P a r e n t / G U — G u a r d i a n / C H — C h i l d 
Pe rson / S — S u s p e c i / D—Driver / jOR—Othe r Relat ive / F R — F r i e n d / N E — N e i g h b o r / BF—Boy f r i end / I 
F —Found / RJ —Runaway Juven i le ;GF—Gir l f r iend / C W — C o worker / STR—St range r / U N K — U n k n o w n i 2 of 3 

C o d e i N o . NAfvIE: L a s t / F i r s t / M I ( N i c k n a m e / A K A ) 

_ S U 
He igh t [Weight 

Me(j. s tky . 

[ G l a s s e s !Eye Delects 

u n k . 

B i r t hda te | A g e R a c e S e x ! R e l a t i o n s h i p 
C o d e . V i c . N o . 

S t r Uf? 
S o c i a l S e c u r i l y ' N o 

( 
Hai r CIr, | Ha i r L e n g t h I Ha i rs ty le 

blk. shoultjer cur ly 
F a c i a l Ha i r 

none 

E y e CIr. 

u n k . 

C o m p l e x i o n B u i l d 

brown Imetjuim 
J e w e l r y 

u n k . 

| G e n . A p p e a r l C l o t h m g (give C o l o r / T y p e ) t e n n l S S h o e S 

[ b l u e s h o r t s , brown & w h i t e c h e c k e d s h i r t . 

Dr ive r ' s L i c e n s e No . S t a t e 

S c a r s / M a r k s / T a t t o o s (give L o c a t i o n / C o n t e n t / D e s c n p t i o n ) A m pu tat l o n s / D e f o r m i i i e s / l n j u r i e s / H a n d i c a p s 

S p e e c h H a n d U s e d D e m e a n o r iTra i ts H o m e A d d r e s s : N u m b e r / S t r e e t / A p t . / C i t y / S t a t e / Z i p 

H o m e P h o n e W o r k P h o n e W o r k / S c h o o l N a m e / A d d r e s s 
j D a y s / H o u r s 

P a r e n t s / G u a r d i a n ' s N a m e ^ R e l a t i o n s h i p J u v . D i sp . Adu l t B o o k i n g N o . j C h a r g e s : A R S / C i t y C o d e N o . 

V e h i c l e C o d e : V ~ V i c t l m / . A ~ A r r e e t e e / S - r - S u s p e c t / ST•n^Sto le^ / A B - A b a n d o n e d / A C - A c c i d e n t / R E C — R e c o v e r e d 

C o d e 

s 
No. ' l i c e n s e No . S t a t e 

1 lUnk. Iunk 

VIN V. Y e a r i M a k e 

1 
M o d e l 

:omDac 

S t y l e j C o l o r B o t t o m Ins ide 
T o p 1 1 

: small brown: 
M a r k i n g s C o n d i t i o n D a m a g e L o c a t i o n of V e h i c l e 

O w n e r A d d r e s s O w n e r No t i f i ed by 

n Y e s • N o 1 

C o d e j N o . L i c e n s e N o . S t a t e 
1 

; ! 

VIN jv . Y e a r M a k e M o d e l S t y l e C o l o r B o t t o m Ins ide 
T o p 1 1 

i 
M a r k i n g s C o n d i t i o n D a m a g e L o c a t i o n of V e h i c l e 

O w n e r A d d r e s s O w n e r No t i f i ed by 

n Y e s n N o 1 

C r i t i q u e o f t h e In i t ia l i n v e s t i g a t i o n 
1 Is a s u s p e c t n a m e d ? • Y e s 

. C a n the s u s p e c t be i den t i f i ed? • Y e s 
J . Is the s u s p e c t ' s l oca t i on k n o w n ? • Y e s 
4 Is there a s u s p e c t d e s c r i p t i o n ? U Y e s 
5. Is there use fu l p h y s i c a l evidence?n Y e s 
(j Is the s t o l e n p rope r t y t r a c e a b l e ? • Y e s 

N o • U N K 7. A re there any u n c o n t a c t e d w i t n e s s e s ' ' Y e s N o • U N K 

• N o • U N K 8. Is the s u s p e c t v e h i c l e l i c e n s e n u m b e r k n o w n ? Y e s N o • U N K 

• N o • U N K 9. Is t he re a s u s p e c t v e h i c l e d e s c r i p t i o n ? • Y e s C N o • U N K 
N o U N K 10. A re there a l im i ted n u m b e r of p o s s i b l e s u s p e c t s ? • Y e s • N o • U N K 

• N o • U N K 11 . A r e there re la ted s im i la r i n c i d e n t s ? • Y e s • N o • U N K 

N o • U N K 1 2. Is t h e r e a s i gn i l i can t M0'> • Y e s • N o • U N K 

N a r r a t i v e I n s t r u c t i o n s : The nar ra t i ve por t ion o! the i nc iden t repor t s h o u l d 
i n c l u d e a proper ty d e s c r i p t i o n of i t ems s t o l e n or d e s t r o y e d wi th se r i a l -
n u m b e r e d proper ty l i s ted first, f o l l o w e d by a c h r o n o l o g i c a l s y n o p s i s of 

ha l o c c u r r e d 

r 
Type 

P r o p e r t y T y p e : S T — S t o l e n / R E C - R e c o v e r e d / D — D a m a g e d / L — L o s t / 
F — F o u n d . P r o p e r t y D i s p o s i t i o n : (only in c a s e s of f o u n d a r e c o v e r e d proper ty) 
P H - P h o t o g r a p h e d & r e t u r n e d to o w n e r / R T O - R e t u r n e d to owner , no 
P h o t o g r a p h s / P E — P l a c e d in P r o p e r t y a n d E v i d e n c e 

I tem Qty. D i sp . S e r i a l N u m b e r D e s c r i p t i o n of P r o p e r t y Va l^ ie 

I s p o k e w i t h M r s . STARLENE K A L I N S K I , m o t h e r o f the l i s t e c d v i c t i m s , anij 
she a d v i s e d me t h a t w h i l e she was i n t h e L u c k y Stor_e_.at_ Ina & T h o r n y d a l e , t h e 
j a b o v e - l i s t e d f e m a l e a p p r o a c h e d h e r c a r and s t a r t e d t a l k i n g t o h e r two (2) 
j c h i l d r e n , and t h e n a t t e m p t e d to a b d u c t A r r o n , who M r s . K a l i n s k i d e s c r i b e d as 
e x t r e m e l y a t t r a c t i v e , f a i r s k i n n e d , b l o n d h a i r e d , b l u e e y e d b o y . I a s k e d t o 
s p e a k w i t h w i t h A r r o n . A r r o n s t a t e d t h a t t h e l a d y s a i d , "I want t o t a k e you 
home w i t h me, and I have a v e r y n i c e h o u s e " . He t h e n s a i d t h a t she o p e n e d 
the door o f t h e c a r and s t a r t e d t o g e t i n , and as she a t t e m p t e d t o g r a b h i m , 
^e p u n c h e d h e r i n t h e n o s e . She t h e n g o t o u t o f the c a r , and d r o v e away . He 
s t a t e d he was s c a r e d the who le t i m e , b u t h i s s i s t e r w a s n ' t . 

I spoke to G i n g e r i n d i r e c t l y , t h r o u g h h e r m o t h e r , and G i n g e r s a i d t h e 
woman n e v e r t r i e d to g e t i n t o t h e c a r a t a l l , bu t d i d say what A r r o n had 
p t a t e d . She c o u l d g i v e no o t h e r d e s c r i p t i o n on t h e v e h i c l e , o t h e r than' brown 
c o m p a c t , bu t she d i s a g r e e d w i t h A r r o n i n t h a t she f e l t t h a t t h e woman was a 
t ) l ack A m e r i c a n , w i t h s h o r t , c u r l y b l a c k h a i r , and A r r o n f e l t the woman was 
: b r o w n - s k i n n e d , w i t h medium l e n g t h c u r l y brown h a i r . She a l s o d i s a g r e e d ' on 

C^'^L'^u?^'^^^? d e s c r i p t i o n . She s t a t e d the s h i r t was brown and w h i t e c h e c k e d , 
^ . i t h b l u e s h o r t s , and A r r o n s t a t e d t h a t i t was a b r o w n i s h t y p e top w i t h 

.brown s h o r t s . 
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PIMA C O U N T Y S H E R I F P S D E P A R T M E N T 
P.O. BOX 910, TUCSON, ARIZONA 85702 

( 

Repor t N u m b e r 

840920055 
Inc ident L o c a t i o n 

Ina & T h o r n y d a l e - L u c k y S t o r e 
C l a s s 

61.02 
Dist . jBea t 

C \Z2 
P a g e 

3. of 3 
; o n n e c t - U p R e p o r t N u m b e r R e p o r t i n g O f f i ce r B a d g e 

D. A u b r y I329C 
Da te 

9 / 2 0 / 8 4 
T ime 

2050 
R e v i e w e d By 

N a r r a t i v e I n s t r u c t i o n s : Ttie nar ra t ive po r t i on ot tbe i nc i den t report s h o u l d 
i nc l ude a p rope r l y d e s c r i p t i o n of i t ems s t o l e n or d e s t r o y e d wi th s e r i a l -
n u m b e r e d p roper ty l i s l ed first, f o l l o w e d by a c h r o n o l o g i c a l s y n o p s i s of 
w h a l o c c u r r e d . 

P r o p e r t y T y p o : S T — S t o l e n / R E C - R e c o v e r e d / D — D a m a g e d / L — L o s t / 
F — F o u n d . P r o p e r t y D i s p o s i t i o n : (only in c a s e s of f o u n d & r e c o v e r e d property) 
P H — P h o t o g r a p h e d & re tu rned to o w n e r / R T O - R e t u r n e d to owner , n o 
P h o t o g r a p h s / P E — P l a c e d in P rope r t y a n d E v i d e n c e 

T y p e Item Qty. { pi»p. Q e r i a i N u m b e r D e s c r i p t i o n : of P r o p e r t y 

M r s . K a l i n s k i a d v i s e d me t h a t she b e l i e v e d G i n g e r ' s - i n f o r m a t i o n 
a l i t t l e more t h a n A r r o n ' s , b u t t h a t one t h i n g b o t h c h i l d r e n a g r e e d 
on i s what the woman s a i d . M r s . K a l i n s k i d i d n o t s e e t h e i n c i d e n t , 
due t o t h e f a c t t h a t she was i n t h e s t o r e s h o p p i n g , and was unaware o f 
a n y t h i n g h a p p e n i n g u n t i l - she came o u t and the c h i l d r e n r e l a y e d t h e 
s t o r y t o h e r . M r s . K a l i n s k i had no o t h e r l e a d s or s u s p e c t i n f o r m a t i o n 
t h a n what has been s t a t e d h e r e . 
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PIMA COUNTY SHERIFF'S DEPARTMENT 
P.O. BOX 9'tO, TUCSON, ARIZONA 85702 

Roporl Number 

S/84-09-17-040 
.onneel-Up Raport Number 

Incident Location 

Root Ln. & Pocito ( 4200 North ) 
RafWfting Olficer 

X - R.L. Van Skiver 
Typad By ^ "" -LO. 

R.L. Van Skiver | 466 
Date Typed 

10-24-84 

Badge 

466 
Time 

1030 

Class 

51.01 
Dale 

10-24-84 

Disl. 

C 

Beat 

19 
Time 

1030 

P_8« 

J. ©f -w 

Reviewed By 

Storage Coda 

Description ol Property'! A'iX;';j;;:XJJxi^j«;g.. 

On 9-20-84 this officer and others went to the Flying H Trailer park at 4202 N. 
Romero Rd. to Interview the residents there. 1 went to the following trailer spaces and 
contacted the following people. 

c 

Space #38 

Space #37 

Space j.36 

Space #35 

Space # 34 

Space #33 

Space //32 

Space //31 

Space #30 

Space #29 

p.c.s.o. sos 

No one home ( Managers residence ) 

Kathy Jamsem ° was home all day Monday 9-17-84. She advised 
Phone: 888-5093 '\ that she didn't have any information about Vicki, 

-*"' hot.ever> 1 week ago her son was followed home 
from school by a suspicious person-
Suspect: W/M unk age Bro-Blo hair w/mustache 

Levis , no shirt 

Son. Richard 
age 10 yrs. 

Tyleen Gragg 

incident occurred in morning 0730 to 0800 hrs. 
Was reported to school 

•* Was home Monday 9-17-84. Didn't see any suspicious 
persons or vehicles. She advised that last night 

Brothers: her brother was at Tucson Mall & saw woman that 
Darrin Myers 21 matched the woman in drawing. He advised the 
Jimmy Herrin 18 security people at the mall. Occurred 1900 to 
Bob DeCheske 8 2030 hrs. 

Bertha Babke _/• was at home baby sitting on Monday. With her 
Phone: 293-3539/ daughter Mona Paxton. Neither have seen any 

suspicious vehicles or persons. 

No one home 

No one home 

No one home *•» Residence of Janes 6 Larry Paxton, 
till 1830 hrs.. 

Both work 

Sherry VanHoff / f a Advised t h a t she was probably a t home Monday. 
Phone: 293-9129 Did n o t s ee any s u s p i c i o u s people or v e h i c l e s . 

No one home 

Susan C a r l t o n 
Phone! 888-4363. 

«• Advised t h a t she was a t home Monday, however, i s 
" L e g a l l y b l i n d " . Has 4 k i d s . One t o l d h e r 
t h a t t h e drawing of woman looks l i k e a pe r son 
who i s f r i end of t h e fami ly . Subjec t i s a Jean 
Nelson . Also could be ano the r f r i end " Anne t t e " 
who i s an a l c o h o l i c - be longs to " V . I . P . c l ub & 
" Cope " rehab c e n t e r ©n Broadway. 

DSstosums Mads JUL 51985 * 

INCIDENT REPORT — D.D.S. NARRATIVE R/1/ea 

10-FJA024695 
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Declaration ofjoshuajay Slagle 

I, joshuajay Slagle, declare under penalty of perjury, the following to be true to the 

best of my information and belief: 

1. I am the biological son ofTodd Fries and Tammy Slagle Wat<;on. I am 

the grandson of Annette Fries, Todd's mother. I was born in September 1983 in 

Tucson, Arizona. 

2. I didn't know who my father was until I was 13 years old. Until then, I 

believed my biological father was my mother's husband, Earl Riggs. This is what my 

mother always told me. 

3. I met 'T'odd Fries around 1996, after my mother divorced Riggs. Julie 

Lainhart, Todd's wife at that time, learned of my existence and wanted to get to 

know me and include me in some of their family activities. julie was nice to me, very 

welcoming. I sometimes went to visit 'I'odd and Julie at their home on Alameda 

Street in Tucson but I never lived with them. 

4. It was a shock to discover that Earl Riggs, to whom I was very close and 

for whom I have much love and respect, was not in fact my biological father, and 

that 'T'odd Fries was my biological father. Earl Riggs has since died. 
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5. Over time, as I got to know my dad, his behavior became very 

disturbing to me. Todd Fries was never enthusiastic about spending time with me 

and the time we did spend together was often dangerous, demeaning and confusing 

to me. He did nothing to provide monetary, emotional or parental support to me or 

my mother. She married Riggs when I was three years old, and Riggs raised me as 

his son. My mother never spoke of Todd until I was 13. 

6. My mother was 17 when she became pregnant with me in 1982. My 

mother told me that Todd took her to multiple abortion clinics and demanded that 

she terminate the pregnancy. My mother refused. My mother left the relationship 

with Todd Fries and raised me on her own until she met and married Riggs when I 

was three years old. Before she married Riggs, my mother told me, we were 

homeless for a time and living out of her car. 

7. I estimate that in the 25 years since I learned the identity of my father, 

and began to spend some time with him, I have spent a cumulative six months in his 

presence. When I was younger, I lived with my mom and would drift in and out of 

Todd's life, usually when his wife at the time julie tried to include me with their 

family. When I was older, I worked for Todd occasionally, but other than that our 

interactions were never constant. We would spend some time together, and then 

we'd have some inevitable blow-up and I would recede and stay away from him. 

Sometimes, I didn't see him at all for as long as two years. 
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8. I have had more exposure to my grandmother, Annette Fries. Over the 

years, I have at times lived at properties she owned, so I had more frequent contact 

with her because of that, but I do not consider myself to be close to her, either. She 

and 'T'odd are both odd, toxic people who have been negative influences. They are 

both just very mean people. I consider them to be soulless. I believe both have 

serious mental health issues. Todd was, and is, a good talker but is a master 

manipulator. He took advantage of anyone he could, including me. He did a lot of 

nasty things - he's the most vindictive person I've ever known - but he usually had 

somebody else do his dirty work for him. He seldom got his hands dirty. 

9. My father is currently serving a long prison sentence for terrorizing 

some of his clients. He was arrested for some truly spectacular crimes in 2011. 'rodd 

is clearly dangerous. I heard about 'I'odd's legal troubles from my mother. I did not 

attend his trial. 

10. I got in trouble with the law myself in 2008, when I was arrested for 

marijuana trafficking. I was a driver, and I was living with Annette at the time in a 

four-bedroom place she owned on Mechica Court, paying her $400 a month in rent. 

At the time, 'Todd knew that I was driving loads of marijuana; Annette didn't know 

about it. Todd never counseled me to stop; he just mocked me and told me that he 

was smart enough to get away with something like that, but that I would get caught. 

When I was arrested, neither Todd nor Annette did anything to help me out. I pled 
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guilty and was sentenced to 30 months in federal prison for my crime, and have had 

no legal problems since. 

11. When I was a teenager Todd would sometimes pay me to commit petty 

crimes. He referred to the payments for such crimes as "subsidized income" for me, 

because he would pay me cash for performing them. 

12. Once, during the night, Todd drove me to a home in Midvale Park and 

directed me to crawl under a car and drain its oil. He had sold the car to the owner 

and claimed the owner had not fully paid him. He hoped to ruin the engine. 

13. On other occasions, Todd paid me to vandalize and spray paint 

people's property, including instructing me to paint swastikas. I cannot recall the 

locations where these activities occurred. 

14. One day not long after we met, Todd said he was taking me to work 

with him but instead created a sign that said, "Help. Sister Needs a Transplant," and 

put me out on Speedway Boulevard to panhandle. The sign was a lie, of course. It 

put me in danger. I was embarrassed and ashamed. And it was even more hurtful 

because I had lost a younger half-sister who had been unable to get a transplant. I 

was out there panhandling for about two hours. Somebody called the police, and the 

police called my mother to come get me. My mother was justifiably furious at Todd 

for doing this to me. 
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15. Todd had an obsession with killing birds. He put birdfeeders in his 

yard but then would shoot the birds that came to feed. He would hang their 

carcasses upside down in his back yard as grotesque trophies. Most of them were 

woodpeckers. I never understood this. It repulsed and disturbed me. He boasted 

that when he merely injured a bird, he would finish it off by blowing it up with an M-

80 firecracker. I never saw him do this, but he spoke proudly of doing so. Todd had 

a fixation for explosives, and would often talk about building bombs or making 

Molotov cocktails. Todd made me watch a video of the atomic bomb being dropped 

on Hiroshima. 

16. Todd would make me bare-knuckle box neighborhood kids when I 

visited him and julie on Alameda. He videotaped these matches and enjoyed 

watching us kids pound on each other. The other kids involved in these fights -

Brandon, Porky and Chapo - were disadvantaged and had nobody in their lives to 

tell them this was wrong. None of us knew we ought to resist Todd's commands. 

17. After .Julie divorced Todd, I recall going with him to the home of a 

girlfriend of his named Jan, who was a psychologist or counselor. She seemed nice 

enough, though she was much older than Todd and was overweight. 

18. Todd once bragged to me about having a sex tape of one of his 

girlfriends. He also told me he had naked videos of my mother. I found all of this 

disgusting. Who tells somebody that about his mother? 
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19. I was always suspicious that Todd cheated on the women with whom he 

was in relationships. I didn't see it firsthand, but I saw him interact flirtatiously with 

women and overheard him talking to women on the phone, and it seemed to me 

that he was behaving like a cheater. Once, when I was in my late teens or early 

twenties and had a girlfriend, he asked me if he could have sex with my girlfriend. I 

thought this was sick. 

20. I worked for Todd off and on when he owned Burns Power Wash. He 

paid me $7 an hour, and if we had lunch, the price of my lunch would come out of 

my pay. Todd generally employed three men, and as many as five, and always paid 

them in cash. Todd was a mean boss, especially to me. He demanded more from 

me and paid me less than the others. He also expected me to spy on the other guys 

and tell them what they were saying about him. I refused to do this. 

21 . Todd liked cars and would buy them and fix them up and flip them; he 

especially liked flashy sports cars. When I met him, he had a 1972 Mach 1 fastback, 

maroon and black. He also had a sky blue 1971 Mach 1. 

22. He liked to flash his money to make people think he was rich. But 

whenever I needed something or asked for assistance, he always pleaded poverty. 

He never gave me any gifts or offered to help me out. 

23. For most of the time I have known them, it seemed like my father and 

Annette hated each other. Todd expressed nothing but contempt and disrespect for 
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his mother, often treating her as though she were a child, talking down to her or 

ignoring her. 

24. But their relationship seemed to change after Todd was arrested and 

charged. From what I saw, Annette suddenly became supportive of Todd and did all 

she could to help him. She paid for his criminal defense. She now sends him money 

in prison. She lives in Todd's house on Camino del Cerro and is paying it off. 

Annette says 'T'odd will have the house waiting for him when he is released from 

prison, though I wonder whether Todd will live that long. I'm told by Annette that 

he has some serious medical issues. In the wake of Todd's conviction, I finally heard 

both Todd and Annette speak of one another with some semblance of respect. 

25. T'odd is an intelligent man but he's also very cunning, methodical and 

vengeful. For example, Todd once tried to stir up trouble with an employer of mine. 

I had called in sick and was at home. Todd went to the business where I was 

employed and called me on speakerphone in front of my boss, and tried to get me 

to agree to go out shooting with him. I refused. My boss told me he thought this was 

bizarre behavior on Todd's part. He had no reason to do such a thing. 

26. I know Todd has worn a beard at times, though I can't really recall 

precisely when. 

27. Annette has her own history of troubling behavior. She is very selfish 

and, like Todd, very vindictive and very frugal. I think she's the living incarnation of 
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Cruella Deville. She's just a mean person who cares only for herself. Her one good 

trait is that she's a hard worker. But if you upset her, her first reaction is to threaten 

to call the police on you. She's threatened to call the cops on me. She recently went 

into a phone store and threatened the employees, telling them she would have me 

come and beat them up. It's crazy. 

28. Annette owns a number of rental properties. At one time I believe she 

had 10 or 11 of them. I have been with her when she just walked straight into an 

occupied rental unit and yelled at the tenants. 'I'his was strange and inappropriate 

behavior. The tenants yelled back, telling her she had to respect their privacy. 

29. My ex-wife Natasha and I have three children together. But we never 

wanted them around Todd or Annette. Natasha and I just got a bad vibe from 

Annette and wouldn't allow her ever to supervise our kids - her great-grandkids -

alone. 

30. When Natasha was attending beauty school in the mid-2000s, Annette 

would go into the school to get her hair done at a discounL Natasha and I were not ~ 

yet married. Natasha wanted to help her boyfriend's grandmother~he would do 

her hair for her. But one day, Natasha came home from school and told me a fellow 

pupil had chastised her for helping Annette. Natasha told me her fellow pupil had 

reported that Annette had molested her and a sibling when she was small. I don't 

know anything else about his episode, but I do recall Natasha telling me about it. 
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Natasha stopped accepting hair appointments from Annette. Later, this allegation 

only added to our determination to keep Annette away from our children. 

31 . I met my girlfriend Crystal Blakely a few years ago when we both lived 

in Montana. When we moved to Tucson in March 2020, Annette let us stay at one 

of her rental properties - but not inside it. The property was for sale. Annette 

wouldn't give us a key to get inside, so we camped on the patio, where we also 

showered. We were expected to maintain the yard. We both thought Annette's 

attitude was selfish. She had multiple properties but offered us a campsite. 

32. About a year ago, my girlfriend Crystal and I were with Annette. I was 

rummaging about in an ice chest of Annette's. For some reason this offended 

Annette. She lunged at me with a pair of scissors, lost her balance and nearly fell 

down. We were both shocked that Annette would do this. Neither of us understands 

why she behaved in this way. 

33. Crystal told me of an incident that occurred shortly after we moved to 

T'ucson. Annette was speaking to 'Todd, who was in prison, on speaker phone. 

When Annette told Todd that Crystal was my new girlfriend and that she was 

listening in to the phone conversation, Todd immediately said that Crystal should get 

away from me as soon as she could, that I wasn't worthy of her. Annette agreed with 

Todd. Crystal was shocked to hear my father and grandmother conspiring to 

sabotage our relationship. 
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34. I have tried and hoped over the years to have a positive and cordial 

relationship with Todd and Annette. But that hasn't occurred. --ro this day, I regret 

calling Todd "Dad" the first time I met him. I wanted to please this guy I was just 

meeting for the first time, but I almost immediately decided it was a mistake to call 

him "Dad" or consider him to be my father. I felt guilty, like I'd disrespected Earl 

Riggs, the man who was a true father to me, and did it to please Todd, who I very 

soon realized was not a good guy. 

I have read the foregoing declaration consisting of [0_ __ pages and :?!/_paragraphs. I 
declare under penalty of perjury under the laws of the States of Arizona atld the United 
States of America that it is true and correct. Signed this ).]._ day of +M-'+-'-c_· •_ \ __ 

___ , 2022, at Pima County, Arizona. 
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Declaration of Crystal Joy Blakely 

I, Crystal Blakely, declare under penalty of perjury, the following to be true to the best 
of my information and belief: 

't=.-vJrb 
1. I am the girlfriend of Joshua Slagle. Josh and I met in Montana about<tw6 years 
ago. I am trained as a nurse. We moved from Montana to Tucson in March 2020. 

2. I met Josh's grandmother, Annette Fries, not long after we arrived in Tucson. I 
believe Annette has serious mental health problems. She is very self-centered and 
vindictive. 

3. On one occasion after we moved to Tucson, I was present when Annette was 
speaking on the phone to her son, Todd Fries, who is serving a long prison sentence 
for terrorizing some former clients of his. I overheard the call because Annette was on 
speaker phone. Upon hearing that Josh had a new girlfriend, Todd immediately 
advised me to split up with Josh. Todd said I should get away from Josh and go back 
to Montana. Both Todd and Annette indicated that they did not believe Josh was 
worthy of me and that I would be wise to end the relationship. This incident helped 
me understand what destructive influences Todd and Annette have been in Josh's life. 
I thought it was shocking that they would say such things about their son and 
grandson. 

4. When Josh and I came to Tucson from Montana, we stayed for a while at one of 
Annette's unoccupied properties that was listed for sale. However, we were not given 
access to the inside of the property. Annette only allowed us to essentially camp out 
on the patio. We were never given a key to the door or allowed inside. We had to 
shower on the patio. But at the same time, we were expected to water the flowers, pull 
weeds and maintain the exterior of the property. I thought this was selfish and 
paranoid behavior on Annette's part. 

5. I believe Annette has a lot of money because she owns a lot of property in Tucson. I 
went to some of these properties to assist Annette when she had work to do on them. 
She offered to pay me but never did. I just let it go - I had just met her and was trying 
to be helpful to my boyfriend's grandmother. 

6. Within the past year, I saw Annette lunge at Josh with scissors, then throw the 
scissors at him. She nearly fell over while doing so. She did this because Josh had the 



temerity to rummage about in an ice chest that belonged to Annette. This incident was 
very dramatic and she could have seriously hurt somebody or herself. 

7. Annette never does anything for anybody but herself. Annette acts friendly and 
considerate- she has the Ten Commandments posted on the exterior of her vehicle­
but it's all for show, a fa9ade. I feel she is a very dark and disturbed person. You get a 
glimpse of her true nature, which is selfish and vindictive, when you look into her 
eyes .. 

8. Once when I was helping her out, she drove onto private property and illegally 
dumped trash. She was urging me on, telling me to hurry up so we wouldn't get 
caught. 

8. A woman named Mona Kong looks after Annette. I believe Kong lives in the 
Flowing Wells area. Once, when I was present, Mona showed up with her boyfriend. 
Annette responded to meeting the boyfriend by walking suggestively and 
inappropriately about in front of the man, who was so perplexed he asked Annette, 
"Who the fuck are you?" 

I have read the foregoing declaration consisting of _A_ pages and ~ paragraphs. I 
declare under penalty of perjury under the laws of the States of Arizona and the 
United States of America that it is true and correct. Signed this JJf' day of 
January, 2022, at Pima Co ty, Arizona. 
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DECLARATION OF NATASHA HERNANDEZ 

I, Natasha Hernandez, declare under penalty of perjury, the following to be true to 

the best of my information and belief: 

1. I am the ex-wife of Joshua Jay Slagle. We have been divorced since 

2018. 

2. I know Josh Slagle's grandmother, Annette Fries, and his father, Todd 

Fries. 

3. In 2005 when I was a pupil at a beauty college near Wetmore and 

Oracle in Tucson, Annette Fries would come in to have her hair done. Josh Slagle 

and I were in a relationship at the time, but not yet married. I didn't know Annette 

well but knew she was Josh's grandmother, so I wanted to help her out. I did her 

hair two or three times. 

4. One day after Annette had been in, a fellow student pulled me aside 

and said I shouldn't do Annette's hair. When I asked her why, she said Annette had 

molested her and a sibling when they were small children. If she told me what 

form this molestation took, I do not recall it. The student said Annette was "a 

horrible person. Don't you know who she is? Stay away from her!" 

5. I do not recall name of the student who told me this. I do recall that 

she was white and seemed middle class. She wasn't among my circle of friends at 

Page 1 of3 Initials~ 



the school, and I don't think I ever spoke to her again about what she had told me, 

or anything else. 

6. I went home and told Josh what my fellow student had told me. He 

said he wasn't surprised because he thought Annette was a weirdo. 

7. I never told anyone other than Josh about the molestation allegation. I 

was embarrassed that somebody would say such a thing about my boyfriend's 

grandmother, so I kept it to myself. 

8. I asked that Annette no longer be booked to have her hair done by me. 

I tried to avoid her in general. 

9. I never spent much time around Todd or Annette Fries. My 

impression was that Annette, Todd, and Josh all hated one another. 

10. Even before I was told of the molestation, neither Josh nor I trusted 

Annette around our children. We were especially on guard afterward. We did not 

want the children around Annette or Todd Fries at all. 

11. Todd Fries was an extremely vulgar man. He would make 

unbelievable comments about me to Josh in my presence. He said I had "nice tits," 

and once told Josh, in front of me, and referring to me, "Imagine all the ways you 

could fuck that." I was appalled. 

I have read the foregoing declaration consisting of three pages and 11 paragraphs. I 
declare under penalty of perjury under the laws of the State of Arizona and the 

Page 2 of 3 Initials N 



United States of America that it is true and correct. Signed this2 I day of April, 
2022, at Pima County, Arizona. 

Natasha Hernandez 

Page 3 of3 Initials ____ _ 
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1 iM, NfillHATIUi; „ 
-On 08-24-79, th is o f f i c e r wasJ^tspatcjied to DAVIS MOKIHAN AXR FORCE BASE HOSPITAI. 

i EMERGENCY ROOM. • • , • . ; ; • 

Upon my a r r i v a l I.^ppke with th? reportee, MRS, -FRIES,. the mother of the v i c t i m , who 

stated that on 08-23-79i. her son waa.assaulted by her husband, MR. PRAKCXS FRIES. 

Z^1«°^L^^ ^ ^^yj^ ^'^^'^^^5*??^^?^ for medical treatment. I spoke with the 

doctor who stated that he did have ' '^^^^^s, 5^_f° t„s '^"al ii^J^J^^les caused from a beat ing. 

The doctor 's name was DR. IKGEKICK. 

di ' i state to th ia o f f i c e r that an o f f i c e r had been at her residence 

the night before. 1 spoke to SGT. MC KISLEY who responded to the scene on 08-23-79. _ ^ 
i^^„^f^^^ ^ l ! ^ ^ ^ * ^ time they did not f e e l i t wae necessary to make a report . The 

^onj^as not cpjnpia^ing J : ! ^ " ^ i ^ _ ^ „ __ _ 

'^]55„5^_l?i?L^ ^^]?t?_°-£^-'-*^*^ was h i t i n the face . In the. mouth, and i n y^-i I 

Jhe^^eck^ Ihe father then kicked h i a i n the r ight side and twisted h i s arm.^./-.When.^ v 

asked for a reason why the father beat him, he^e^^ted^that i n the hous^hoJLd, MR._FRIES] 

daughter who Is also.,.16j,;resldea. ^ ^.There .aeems %o be.;sorae problem with the ^qn and. j, .; 

^he daughter ( i^fiud^ble^ „A.^.^^y_ . The father then ' 

threw the stepson out and stated he would k i l l him. time the stepson hid the 

gun to protect himself. 

CHILD PROTECTIVE SERVICES was ca l led and MISS RAMSEY responded to the scene. I 

spoke to MISS RAMSEY who stated J|li5t_.Bhe^jjould^lnd soma other place for the son to s tay . 

There i s no further Inforniation. 

. P g g m ^ ? P V E R > Badge HO. 540-SR 09-02-79 .• , . .„. . .^^^p Hours 09-05-79 ^ 5 5 7 , m.e. 



OTHER ASSAULTS 08.01 S I M P L E 

BURNS TODD ' " - •• RUSSELL • • • 5722 N : '-TRISHA,: TSN. , AZ. 

' VICTIM - IF J»n'»̂lutH 
- . I 887-3999 

M/Wi 16! 08 241 791 1400 j 08 25 79 

STOVERS n̂;) -io..,d<„; 'j-SiOSR a39SR • : --f'5722'N. TRISHA, TSN. , AZ. -"-TBO;. ' • • 

W.KeKlplViDBV " ' " In,. ADUneMOI'«HtOM nEfOBTINO H . PHOHI , 
AHKEXIE FRIES- - --̂  |•5722 -N.' TRISHA. -TSN.'V -A2, '"- f 887-3999^ 

• - . • i - \ . : 

J •;.•.-(.c..;; .̂̂  i)-;-.r h: OijI 

,i 

;tl o:; 

i 

i 

o r.: -11] ;ir .J 

:.s.<!J:':-.y-i!''ity~ 

0,..: 

1 

•,' fioa 

'i]65-|CHEV[ELC "f'•^•'UWHli;B-^1;i'RN ^•'4' -^XX 11 -X-iv iX\iX 

PHOSE NO. •297-0205 ^-^^^ • 
'.BMIOIHCCniJOJlEsi) 

" 5 7 2 2 N : T R I S H A V ' T S N . , A Z . • 

£t Cl.DTHIHn • • • 

rALiU it-DRicin 4ĈBU <47.0ArC BIRTH 
o5>i.> - .a' APPR0X.'-16 

ltmc>u«AM'coii«ij« ,''.«oni=;«l.o.sex Ttr.PATEbVmin™ 
IDEf/riFYIHO MARKS on TATTod»" 

OH BUM 
R̂Hl Ort TATTOOS 

I 
.P. L3 ;,'J?r, 

[ H . S E J I ' "J.i.'Abe ' S I I A O D B M S 

ifi ( « M T A L (QfinmMJ" " * _ M S B I I U E C A U S I or A I 

^9*. A ^ E 'l 
[ ÎNlON LAST 

...^ "L-'-^ AELATIOHGIf IP .1 

OpmiHAi. 
OFFf W « 

'Oâ̂lAUKbr JUUEHIL̂  APfTtFUEHDECt " 

H*. AODITESt DF fKttHHy Ott QUAHDIAN 

1 2 4 1 

TIME DisPATcHeb • . r, • 

FCSD-M< "/Jt 

FIHIT NAME i OHIOIN 
•(IfcHHABe nl.Ju™!I««H0t01JlCAnD« 

1 2 5 7 1 3 5 0 

P ; M A C O U N T Y S H E R I F F - O F F E N S E R E P O R T l i - - . n n t r y s 

08-FJA020323 
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DECLARATION OF TAMMY WATSON 

I declare under penalty of perjury of the laws of the State of Arizona and the 

United States the following to be true to the best of my information and belief: 

1. I am 54 years old and reside in Tucson, Arizona. 

2. In 1982, when I was 16 years old, I had a consensual sexual relationship 

with Todd Fries. I had met him at a friend's house. He was 19 years old at 

the time. 

3. I became pregnant with Todd's child and gave birth to my son in September 

1983. I had turned 1 7 by then. 

4. After I became pregnant, I resided for a brief time -probably no more than 

two months - in a doublewide trailer on Shawnee Drive in Tucson where 

Todd lived with his mother, Annette. 

5. Todd wanted me to get an abortion. He told me I couldn't have the baby and 

dragged me all over Tucson trying to find a place that would provide an 

abortion. At Planned Parenthood, Todd tried to insist to the staff that I 

would, indeed, get an abortion, even though I didn't want an abortion. The 



staff told Todd that the decision was mine, not his, and that he would have to 

leave, which he did. 

6. In any case, because of my age, I needed the consent of my parents to get an 

abortion. My mother wouldn't agree to sign the papers, which was fine by 

me anyway. 

7. Not long after this, I moved out of the Shawnee residence and in with my 

mother. Later, I got my own place. 

8. I did my best to avoid having anything to do with Todd or Annette Fries 

a gam. 

9. I left Todd's name off our son's birth certificate. 

10. Todd did nothing to help me raise my son, provided no child support and 

never expressed any desire, or took any initiative, to have a relationship with 

his son or with me. I raised him on my own. Annette likewise took only a 

passing interest in her grandson. 

11. In the 1990s, Todd was married to a woman named Julie. She learned that 

Todd had a son and reached out to my son. Julie included him in some of 



their family activities. But Julie, who was a very sweet lady, was the only 

one interested in knowing my son, or helping him. 

12. When my son was in teens, Todd put him on the side of the road with sign 

to panhandle for money. The sign said money was needed for an organ 

transplant for a family member. This infuriated me. Not only was this a lie, it 

was dangerous and demeaning for my son. But this was par for the course 

for Todd, who had no compunction about using others or swindling 

strangers. 

13. Todd is intelligent but always believed he was better and more important 

than everybody else. He didn't care if he hurt or endangered others. He also 

thought he was God's gift to women. 

14. Todd was dishonorably discharged from the military. His mother told me 

about it, but I don't know why he was kicked out. 

15. Annette was a strange character, though I have few vivid memories of her. I 

remember she had me rake the carpet in her mobile home while I was 

pregnant, which I thought was ridiculous and selfish of her. 



16. Todd was supposedly working as a freelance photographer at the time I 

lived with them. I recall he had a camera but know nothing more about that 

enterprise, or if he was successful. 

17. Todd owned a sky-blue-colored car when I knew him. It was a small car, 

but I do not recall the make or model. 

18. About 15 years ago, my daughter was with my son at the Foothills Mall in 

Tucson. They encountered Todd with a woman at the mall. Todd introduced 

the woman as his wife or fiance. I was told she was petite and had dark hair. 

I don't know her name or if they ever were married. 

19. My son got into trouble for marijuana possession when he was a young 

man. I contacted Todd at that point to see if he would be of any help to his 

son. He wouldn't lift a finger and told me that jail was probably the best 

place for our son. My son did his time and has had no trouble since. 

20. I know Todd is now in prison, and may end up spending the rest of his life 

in prison. This doesn't surprise me in the least. 



21. Before Todd was sentenced to prison, Annette contacted me and asked if I 

would write a letter to the judge, vouching for Todd's character. I declined 

to write a letter and told Annette that jail was probably the best place for 

him. 

22. I knew Todd had a power-washing business at the time he was arrested for 

terrorizing some of his former customers. It's my belief that he had a 

helicopter at one time. I believe he was a pilot. I saw a commercial for his 

business that featured him in the helicopter. 

23. I have never known Todd to wear a beard, but my daughter tells me she 

encountered him once prior to his criminal case, and that Todd had a beard 

and moustache. 

24. I was not aware that Annette was a player in the Vicki Lynn Hoskinson 

case. Nobody has ever contacted me in relation to that case. But I do recall 

seeing a composite or a woman- probably in the news- at the time of Vicki 

Lynn's disappearance. I didn't put it together at the time, but I vaguely 



remember the composite now and I can certainly see why people thought it 

looked like Annette. 

25. My son has had more contact than I have with Todd and Annette over the 

years. He tells me he thinks both of them are crazy. Based on my experience, 

I agree with him. 

26. I have seen Annette outside the state motor vehicle office with a clipboard. I 

believe she was registering people to vote or collecting signatures for 

candidates or ballot initiatives. I think she might frequently do this kind of 

work. 

27. She asked that I become her friend ofFacebook, but I ignored her request. 

She has called and asked if I could help her find renters for one of her 

properties. I thought this was an odd and silly request, and I didn't help her. 

28. I know Annette had a boyfriend. I don't know his name but I believed he 

died of cancer. 

29. In the early 80s, after Todd and I had broken up, I was in a Kmart in 

Tucson. I was shocked to see Todd walk into the ;sressed in nothing 



but sunglasses and a Speedo swimsuit. He was immediately kicked out of 

the store. 

30. In my opinion, Todd is a jerk. I wish I could say something good about him, 

but I can't. 

Signed this 16th day ofDecember, 2021, at Pima County, Arizona. 

Tammy Watson 



 

 

 

 

 

Exhibit 60 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



P I M A C O U N T Y S H E R I F P S D E P A R T M E 

P . O . B O X 9io,Tye^9i>i, A R J Z O N A 85702 
port Number 

Connecl-Up Report Number 

Location of Incident 

Date Occurred Ttme 

2- \€>69!^, 
Reporting Officer Badge 

Officer Name & I.D. Agency 

Officer Name & l.D. Agency 

t.D. Tech. Responding Badge 

Date Reported Arrival Time 

Foilow-up Oflicer 

Clear Time 

< ^ { 0 

Badge 

Officer Name & l.D. Agency 

Officer Name & l.D. Agency 

I.O. Service Performed • UNK • Photos Q Fingerprints 

n l.D. Advised • Composite • Other 

District Baal Page 

Additional Forms 
• Accident Report 
• Addendum 
D Arrest Information 
n Closure 
• DWI Continuation 
• D.D.S. Narrative 
• Juvenile Complaint 
• Juvenile Paper Refarra! 
• Narrative 
• People Continuation 
D Property Continuation 
• Vehicle Continuation 

Forward Copies of This Report to: 

Attending Physician Phone Who Transported Hoapitai/Medical Facility 

Person Code: V-Vlctim/W-Witness/D-Driver 
RP-Reporting Person/IL-tnvestigative Lead 

Relationship Code: SP-Spouse/PA-Parenl/GU-Guardian/CH-Child/0R-Other Relative/FR-Friend/BF-Boyfrien 
GF-Girlfriend/NE-Neighbor/EM-Employar or Employee/CW-Co-worker/STR-Stranger/UNK-Unltnown / 

Code 

17 
No NAME: Last/First/li^l (Nickname/AKA) 

" wen 

Birthdate Age Race Sex Relationship 
Cp4f&iu^iSu 

Home Address; •WuinUerraTmOTrftpt./Cilyretate^ZTp 

Work/School: Name/Address 

Home Phone 

Injury 

Work Phone Days/Hours 

Code No. NAlvtE: Last/Firsr/MI (Nipkname/AKA) Birthdate Age Race Sex Relationship 
Code iSubNo. 

Home Address: Number/Streel/Apt./City/Slate/Zip Home Phone Work Phone Days/Hours 

Work/School: Name/Address Injury 
- 1 

Prftmliet B N/A 
Resiaentlal 
• Apartment 
• Duplex 
• Hotel/Motel 
• Mobile Home/Camper 
• Single Dntached/House 
• Townhouse 
• Other Residential 

Non-ftes/denff'al 
• Convenience 
• Dfug/Medieal 
• Fast Food 
• Financial 
• Mfg/Conslruction 
• Public Building 
• Restaurant/Bar 

• Service Station 
• other Structure 
Non-Slructure 
• Fenced Yard 
Q Open Yard 
• Park 
• Vehicle 
• Olher 

Structure 
H N/A 
• Occupied 
• Unoccupied 
• Uninhabited 
• Abandoned 
• Other 

Structure Entry Point 
N/A 

• Rear 
• Front 
• Side 
• Roof 
• Skylight 
• Doggie Door 

• Door 
• Window 
• Vent 
D Wall 
• Other 

Means of Enfr^ 
• N / A 

• Cutting 
• Prying ^ 
• Gripping . 
• Picking . 
• Phys. Fordk; 
• No Force . 
O Other 

Instrument 
IS N/A 
• Key/Slip 
• Prytng'Tool 
• Channel Lock 
• Hands/T^eet 
• Bricky^ock 
•^'qit'Cutler 
O Unknown 

VandBltem IMeanB 
• N/A 
• Brick/Rock 
• BBS 
• Bullet 
• Sharp Instrument 
• Paint 
O Other 

Suspect's Actions 
a N/A 
• Victim Beaten 
D Victim Blindfolded 
• Victim Gagged 
• Victim Handcuffed 
• Victim Tied (rope/etc.) 
• Demanded Money 
• Other 

O Followed Victim 
• Telephoned Victim 
• Threatened to Kill 
• Used Noles 
• Took Money from Register 
O Victim Told Not to Call Police 
• Used Vulgarity/Profanity 

Vehicle Entry Point 
0 N/A 
• Top 
• Trunk 
O Door 
• Window 
• No Forced Entry 
• Other 

Sate Info 
BN/A 
• Attempt 
• Not Locked 
O Pried 
• Explosives 
• Taken Away 
• Combination 

Known 

Weapon Type 
J»N/A 
• Revolver 
• Autorrtatic 
• Shotgun 
• Rifle 

•Sharp Instrumerjtj 
• Club/Rock/etc, 
D Hands/Fisls/Feet 
• Other 

• Observed implied 
Summtry of Property 
Alt vsluttB In U.S. dollars 
S—Stolen R—Recovered 

Firearm Descrlp. 
a N/A 
• Unknown 
• Blue Steel 
• Chrome/Nickel • 
• Short Barrel 
• Long Barrel 

n Double Barrel 
• Single Barrel 
• Bolt Action 
O Pump 
• Sawed-Olf 
• Other 

CAllbar 

Codf 

Second Weapon Type 
a N/A • Sharp Instrument 
• Revolver D Club/Rock/etc. 
n Automatic • Hands/Fists/Feel 
• Shotgun • Other 
• Rifle 

• Observed • Implied 

Drugs/Narcotics 8 
n Opium/Cocaine 
• Marijuana/Hashish 
n Synlhotic Narcotics 
Q Drugs 
• Peyote 
• Olher 

N/A 

earance 

Jewelry/Precious Metals 
S ,R 
$ $ 

Clothi no/Furs 

Value of Damage, Total 

$ 
Locally Stolon Motor Vehlctes 
S ,R 

Otfica Equipment 
S .R 
S \ % 

TVs/RadlOB/CBmer»B/etc. 
S .R 
$ $ 

Firearms 
S 

Household Goods 
S ,R 

Consumable Goods 

I 1$ 
Bate Entry l b . 

Livestock 
S 
$ 

MlBcelianeous 
S 

TOTAL 

I / C O . ICO 
D«t» A Time • Stolen Vehicle • 

• Recovered Vehicle • 
Missing Person • Found Person D Fugitive Arrest 
Runaway Juvenile • Returned Runaway • Stored Vehicle 

Reviewed by 

5 7 5 

P.C.S.D. 500A 

0 8 - F J A 0 2 0 3 4 2 



P I M A C O U N T Y S H E R I F F ' S D E P A R T M E N T 

Report Number Sub|oct Codo: A~ArresieB/M~Missino| 
Person / S—Suspect / D—Driver / 
F—Found / RJ—Runaway Juvenile 

Raiatlonshlp Codo: SP—Spouse/PA—Parent/GU—Guardran/CB—ChrltJ 
OR-Other Relative / FR-Friend / NE—Neigt\bor / BF—Boyfriend / 
GF—Girltriand / CW-Co-VL'orker/ STR—Stranger / UNK—Unknown 

Page 

2 of "z: 
Code 

2» 

No. ^^^ME•. Last/Flrsl/Ml (Nickname/AKA) Birtftdate 

I2-27-S7 

Age Race 

5 

Sex 

r 
Relat ions flip 
Code Vic. 

X 
Heigtit Weight 

2 0 0 

Hair Cir, Hair Length Hairstyle Facial Hair Eye Cir. Glasses Eye Delects Complexion Build Social Securily No. 

Gen, Appear. 

> t o ? P V 

Clothing (give Color/Type) Driver's License No. State 

Scers/Marks/Tattoos (give Locatlon/Content/Description) Amputations/Deformities/Injuries/Handicaps 

Speech Hand Used Demeanor Traits Home Address: Number/St reel/A pt./City/State/Zip 

Home Phone Work Phone Work/School: Name/Address Days/Hours 

Parents/Guardian's Name Relationship Juv. Disp, Adult Booking No. Charges: ARS/Cily Code No 

^ ^ j g p ^ ^ ^ ^ j ^ j ^ t | ! i ( ^ ^ ^ g r | ^ ĵ ĵ t̂ ^Aban^Oned / AC--ACGidenl y flSC^w;Q^er»d 

Code No. License N o . Slate VIN V Year Make Model Style Color 
Top 

Bottom Inside 

MarMngs Condition Damage Location of Vehicle 

Owner Address Owner Notified 

• Yes • No 

by 

Code No License No. State VIN V. Year Make Model Style Color 
Top 

Botlom Inside 

Markings Condition Damage Location of Vehicle 

Ownor Address 

Critique o f the inltist Inve&tlgatton 
,1. ts a suspecl named? S Yes 
2. Gan Ihe suspect be identified? Yes 
'3. Is the suspect's location known? ^ Yes 
4. Is there a suspect description? L*-Yes 
6. Is there useful physical evidence?D Yes 

Is. Is the stolen properly traceable? D Yes 

D No 
O No 
• No 
• NO 
«• No 
6̂  NO 

D UNK 
• UNK 
• UNK 
• UNK 
• UNK 
O UNK 

Owner Notified 

• Yes • No 

By 

7. Are there any uncontacled witnesses? tSt Yes • No 
8. Is the suspect vehicle license number known? • Ves ^ No 
9. Is there a suspect vehicle description? O Ves H^No 

10. Are there a limited number of possible suspects? -fife Ves • No 
11. Are there related similar incidents? O Yes Q No 
12. Is there a significant MO? • Yes • No 

a UNC 
D U N K 

O U N K 

• U N K 

•1* U N K 

Ht U N K 

Narrative Inslructions: Tha narrative porlion of the incidenl report should 
include a properly description of items stolen or destroyed with serial-
numbered property listed first, lollowed by a chronological synopsis of 
what occurred. 

Property Type: ST—Stolen / REC—Recovered / D—Damaged / L—Lost / 
F—Found. Property Disposition: (only in cases of found & recovered property}; 
PH—Photographod 4 returned to owner / RTO-Returned to owner, no 
Photographs / PE—Placed in Property and Evidence 

^ l ^ g i i i i ^ i | l ^ j ^ ; ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ l ! l i S l ! ^ ' " ^ ^ ^ i ' Descfiption of property \ 

. ; F K \ & S . > ? & V ^ e ; u o \ T M . , . T H - J ' ^ . . o 5 = ^ n c 6 ^ v i A Sl^-^.. 

_„.j/yjl> C l A ^ .^r - T t ^ t P^^3s> - . 

. J H . : ^ - 3 : . . , . ; . ; _ . _ ^ . , : 

: I 1 I • I > 

/ * f v ^ t 6 t T ^ K . , . ; 5 M « . | C A a £ d C A S T u > e < f A : 'tOhts/ftJt(/> "H^y eA&/'*. l/tc.hAT UJ,r. ^OT 

* Assf..!iJ(MkA$-m TUts, J/i(^t.is_lA^(>a^oy .pp Stuf.. . ' 

P.C.S.D. 500B 

08-FJA020343 



P I M A C O U N T Y S H E R I F F ' S D b i ™ E N T 

P.O. BOX 910, TUCSON, ARiZONA 85702 
Report Number Incident Location , Orig. CIr. Code Dist. 

c 
Beat 

' 8 
Pago 

1 of Z-
Connect-Up Report Number Oftlcer Closing ^ Badge Dale Closed Closupe AKects AK Victims? 

© C ^ s D N O 

Case Reviewed by a Deputy 
County Attorney? „ 

• Yes [ 5NO 
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 1 he -- and he was shocked, can you believe it, he said.  And then

 2 he called Mrs. Levine an F'ing Jew, and F'ing bitch.  He was

 3 angry.  He was seething.  This became personal.  This wasn't just

 4 about the money, $200 -- it was not about money.  This was about

 5 revenge.  He even told Mr. Trujillo, if you recall his testimony,

 6 that the defendant was going to target the Levine's driveway

 7 causing them to have to spend money to repair it.

 8 So the -- so he -- what did he do?  He began to direct

 9 his employees to collect disgusting waste he intended to use in

10 his attack.  He would collect waste items in the large buckets

11 that you saw in photographs were commonly used as his business.

12 You saw them at the scene of the crime.  Those are buckets that

13 are commonly used by the defendant.  He started having the

14 employees start collecting the oils from the -- the power wash

15 machines.  The oil that used to be recycled was being saved now.

16 And why was it being saved?  To be used against the Levines.

17 Now, you were -- you received into evidence a number of

18 revenge books the defendant had at his home.  And they're just

19 excerpts from the revenge books, but if you look at those

20 excerpts from each of those books, the defendant was following

21 directions on how to commit revenge.  Included in the

22 Encyclopedia of Revenge, which was found on his nightstand in his

23 bedroom, that one of the acts of revenge should be to pour old

24 motor oil on driveways, or anywhere it will do damage.

25 He directed his employees to start saving their
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 1 leftover paints and the paint sludge from the power washing

 2 business.  The sludge, the disgusting items.

 3 He all -- you also heard he directed the employees to

 4 start saving feces.  There was testimony that some animal feces

 5 was collected, but there was also testimony that the defendant

 6 asked his employees to defecate in buckets to be used in the

 7 attack.

 8 He directed his employees to start saving road kill

 9 that they came across.

10 And you heard testimony from a number of witnesses that

11 he started -- that he was shooting woodpeckers at his house.  He

12 would collect those woodpeckers.  He would put them in the same

13 buckets that were used for the attacks, and including in buckets

14 that contained oil.

15 The -- you also heard testimony that the defendant shot

16 the coyote in his front yard, and he sent his employee, Jordan,

17 to go pick it up, and Jordan was bit because the coyote was not

18 dead.  You heard that Mr. Fries directed that that coyote be put

19 in the neighbor's outdoor refrigerator.  And Mr. Trujillo

20 testified that in fact the defendant, Mr. Fries, took him over to

21 the neighbor's house just to show him the dead coyote in the

22 refrigerator.

23 Mr. Monteil testified that he saw the dead coyote, but

24 it was shown to him in a bag after it had been removed from the

25 refrigerator by Jordan.  But the coyote was there.  The coyote
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 1 was used in the first attack.  And he told Mr. Trujillo that he

 2 was going to use the coyote in the attack.

 3 You also heard testimony from both Mr. Trujillo and

 4 Mr. Monteil that the defendant tried to recruit them to assist in

 5 the August -- or excuse me, the October 31st, 2008 attack.  You

 6 heard testimony that even prior to the attack that day, the

 7 defendant took Mr. Trujillo out to the area behind the -- the

 8 community that the Levines were living at on Dove Mountain,

 9 outside the community walls, and showed him where he was going to

10 stage the buckets and the other disgusting items he was intending

11 to use in the attack.

12 Mr. Trujillo would not go along with it.  You heard his

13 testimony.  He had kids, didn't want to get involved in something

14 like that.  But you also heard from both Mr. Trujillo and

15 Mr. Monteil that the plot was openly discussed by the defendant

16 in front of all the employees in the shop at Burns Power Wash,

17 and it was clear from the testimony that it's the defendant that

18 was calling the shots.  He's the boss.  It's his business.  His

19 employees that -- Jordan and Getsch that you heard of, they were

20 younger guys, early 20's.  Not mid 40's, like the defendant.

21 In fact, you heard testimony that -- from Mr. Trujillo

22 that the defendant actually named his revenge.  The 2008 attack,

23 he called it The Levine Project.  The planning took months.  He

24 methodically collected disgusting waste after disgusting waste.

25 And as the buckets piled up, even Mr. Monteil said even with the
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 1 sealed lids, it was starting to smell pretty bad in the shop.

 2 And all the while he was planning his revenge.  And again,

 3 referring to the -- it's right out of the revenge books that he

 4 had, the advice to let time pass.  There's no better insulation

 5 than time.  The longer amount of time you let pass before you

 6 take your revenge, the more bewildered the target will be.  He

 7 wasn't in a rush, because it wasn't about the money, it was about

 8 he thought he went above and beyond and he was disrespected.  He

 9 had the last $200 payment stopped after he went out there

10 numerous times, and after he agreed to accept postdated checks.

11 So it became personal at that point.

12 Now, he tried to deceive the people involved, the law

13 enforcement involved, and he tried to throw off any suspicion on

14 himself.  And how did he do that?  He told Mr. Trujillo I called

15 Mr. Levine, and I thanked him for the check.  Thanked them for

16 honoring the check, so he'll think the bank cashed it, so they --

17 and he told him why he did that, so they won't suspect me in this

18 planned attack.  This call was confirmed by Mr. Levine.  He

19 recalls getting a call after the check was stopped from the

20 defendant, and the defendant thanked him for honoring it.  And

21 Mr. Levine says what are you talking about?  You know, the check

22 was canceled.  How did the defendant react?  He just hung up.

23 Didn't respond.

24 And while he's -- he also, excuse me, told both

25 Mr. Trujillo and Mr. Monteil leading up to the Halloween attack
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